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PLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENTPLE DE L'AJUNTAMENT    ACTA NÚM:ACTA NÚM:ACTA NÚM:ACTA NÚM: 2010/2010/2010/2010/11114444    
    
    
Calafell, en data 28 d'octubre de 2010 . Es reuneixen els membres del Ple de 
l’Ajuntament, sota la presidència del senyor Jordi Sánchez i Solsona, i amb l'assistència 
dels regidors anomenats a continuació, assistits per la/pel la secretària accidental de la 
corporació senyor/a Agueda Subirana Alvarez, amb l'objecte de celebrar sessió Ordinari de 
primera convocatòria. 
 
ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:ASSISTENTS:    
    
SR. JORDI SANCHEZ I SOLSONA 
SR. JOSEP PARERA I RIBELL 
SR. RAMON FERRÉ I SOLÉ 
SRA. MARIA TERESA CUMPLIDO I MANCEBO 
SR. ANGEL VERGE I MARTIN 
SR. JOAN CARLES ROBERT I POYATOS 
SR. CARLES RION I TETAS 
SR. JOSE BONILLA JIMÉNEZ 
SRA. MARIA YOLANDA ALMAGRO CARDENETE 
SRA. MARIA VICTORIA ORTIGOSA RODRÍGUEZ 
SRA. MARIA JOSEPA SANS I OLMEDO 
SR. JOSE MANUEL NUÑEZ CASTAÑO 
SR JOAN OLIVELLA I RICART 
SRA. MARIA VERGE I PASCUAL 
SR. JOAQUÍN OJEDA VIVAS 
SRA. SANDRA SUAREZ PLANA 
SR. JOAQUIM VIDAL I RAVENTOS 
SRA. OLGA ELVIRA CAÑAS 
SR. JOSEP MARIA GARRIGA MILÀ 
SRA. MARIA MONTSERRAT LOPEZ UREÑA 
 
ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS:ABSENTS: SRA. ANA MARIA GONZALEZ LUQUE 
    
 
ALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTSALTRES ASSISTENTS: Mireia Ayats Escarré, Interventora accidental 
 
 
I a les 09:12 , el Sr/a president/a obre la sessió i s'inicia a continuació el desenvolupament 
dels assumptes inclosos en l'ordre del dia que seguidament s'indiquen: 
 
Sr. Sánchez:  Bé, bon dia a tothom, anem a procedir doncs al Ple ordinari del mes de 
Octubre.  
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En tot cas, abans de començar, com tenim costum, també de fer sempre, doncs expressar 
el nostre condol a la família del Sr. Bernabé, que va treballar dons a la brigada del 
ajuntament. Fer-li arribar a la família el condol de la Corporació. Estem tots d’acord, no? 
Suposo. 
 
Bé, doncs ara sí, passem doncs al primer punt. 
  
 
    
    
1111----    PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 67/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 67/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 67/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE PROPOSTA EXPEDIENT NÚM. 67/2010 MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT DE CALAFELL DE SUPLEMENT L'AJUNTAMENT DE CALAFELL DE SUPLEMENT L'AJUNTAMENT DE CALAFELL DE SUPLEMENT L'AJUNTAMENT DE CALAFELL DE SUPLEMENT DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI DE CRÈDIT I CRÈDIT EXTRAORDINARI 
FINANÇAT AMB BAIXESFINANÇAT AMB BAIXESFINANÇAT AMB BAIXESFINANÇAT AMB BAIXES    
    
Essent necessari realitzar despeses per atendre diverses obligacions municipals que no 
poden demorar-se fins l’exercici del 2011, i no sent suficient el crèdit consignat al 
Pressupost Municipal, el tinent d’alcalde que subscriu ha considerat convenient ordenar la 
incoació d’un expedient de suplement de crèdit i crèdit extraordinari, a fi i efecte 
d’habilitar el crèdit pressupostari necessari per fer front a les despeses esmentades. 
 
Confeccionat el corresponent expedient de suplement de crèdit i crèdit extraordinari, 
degudament informat per la intervenció municipal d’aquest Ajuntament. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot a favor del PSC i de la senyora Maria 
Victoria Ortigosa Rodríguez, i amb les abstencions del PPC, CIU i del senyor Josep Parera 
Ribell proposa al Ple: 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de suplement de crèdit i crèdit extraordinari amb càrrec a 
baixes de crèdits de despeses d’altres aplicacions pressupostàries del Pressupost Municipal 
no compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els costos 
necessaris per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a l’exercici 
2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 67/2010    dins el Pressupost 
Municipal amb especificació de les aplicacions pressupostàries que es modifiquen, en la 
forma que es detalla a l’annex únic a aquest Dictamen. 
 
TERCERTERCERTERCERTERCER----    Aprovar el quadre de finançament que resulta de la modificació 67/10 i que 
queda adjuntat a l’expedient. 
    
QUARTQUARTQUARTQUART----    De conformitat amb l’article 177 i 169, del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 
de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, 
l’expedient 67/2010 s’exposarà al públic, previ anunci al Butlletí Oficial de la Província, per 
quinze dies hàbils, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat definitivament si durant el termini 
esmentat no s’haguessin presentat reclamacions, en cas contrari, el Ple disposarà del 
termini d’un mes, comptat des de la finalització del període d’exposició pública per 
resoldre-les. 
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Sr. Robert:  Bé, gràcies Sr. Alcalde. Bon dia a tothom. Estem davant d’una modificació 
pressupostària, encarant el darrer trimestre del exercici, i tal com es va explicar a la 
Comissió Informativa, es tracta d’una redistribució del pressupost pel que fa als Capítols I, 
II i IV, i la única cosa que es fa aquí és traspassar diners entre els propis capítols, d’unes 
partides a les altres per tenir definit el pressupost i poder tancar l’exercici, lo més 
adequadament possible pel que fa al tema administratiu. 
 
Ja he dit que es toquen, o es redistribueixen partides del Capítol I de Personal, del Capítol 
II de Despeses generals i del Capítol IV Subvencions. Com que ja es va debatre a la 
Comissió Informativa, amb els tècnics corresponents, jo donaria la explicació per realitzada 
i si hi ha algun regidor que se li ampliï la informació com és habitual, doncs a la seva 
disposició. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Hi ha algú que vulgui intervindre? Sí. Hi ha algú més que vulgui intervindre? 
No. Doncs bé, endavant Montse. 
 
Sra. López:  Hola, bon dia. Després d’estar repassant les graelles, ens agradaria que ens 
expliqués... Ah sí, primer de tot n’hi ha un error, a la graella de Queridesen alta 
comunicacions, telèfon, aquí hi ha un... no sé, posa que es dona d’alta cent mil euros, i 
que la proposta de designació definitiva son 48.362. Això, mes que rés per què quedi 
arreglat al expedient i per saber exactament quin és el import, val.  
 
I després sobre les preguntes que volien fer dels crèdits en baixa, és en relació a la partida 
que parla de dinamització Casa Barral, per què clar, nosaltres creiem convenient que 
tenint en compte que no fa gaire, al butlletí ha sortit una publicació en relació doncs al 
senyor Barral, i l’import en si que se li donava no entenem per què es treu dotze mil euros 
d’aquesta partida quan creiem que és el moment més important de promocionar-lo.  
 
També volíem fer una altra consulta en relació al carnet jove de Calafell, que crec que és 
un projecte que es va engegar aquest any, i clar, si que amb la disminució de la partida 
queda totalment reduïda, per què queden cent deu euros, i a veure si ens pot explicar la 
regidora de l’àrea, per què s’ha fet aquesta modificació i envers a què, i el tema de la 
participació, hi ha també una partida que es diu participació que tenia inicialment un 
import de dos mil cinc-cents euros i aquesta ha quedat reduïda.  
 
Al marge... bé no queda reduïda, queda a zero, o sigui s’ha reduït sencera. També en el 
tema del Capítol II, el tema de les prestacions socials assistencials, que també aquesta 
partida queda a zero, a veure si la senyora Sans a veure per què s’ha fet aquesta 
modificació i el tema del fons de solidaritat també, per què es redueix dos mil cent vint-i-
cinc euros i voldríem saber a veure si és que aquests diners doncs s’han tret d’alguna altra 
banda, o com s’ha arreglat aquest tema.  
 
Al marge d’això, bé també hi ha, posats a preguntar és que clar el parc nadalenc, hi havia 
una consignació de dos mil euros i també queda a zero. Bé, això ho posa a la graella, eh. 
O sigui si no és així és que hi ha un error. Que es pugui arreglar, si de cas, que nosaltres 
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només fem les preguntes per què ens responguin i si hi ha alguna errada material a les 
graelles, doncs que s'esmenin. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Sí, gràcies sisplau.  
 
Sr. Robert: Ara passarem la paraula als regidors corresponents per què son els que 
regeixen més bé el seu àrea concretament.  
 
Pel que fa a la partida del Parc Nadalenc, això sí que els hi puc dir que son partides de 
l’any passat i per lo tant aquesta queda anul·lada. Les partides d’aquest any es mantenen 
inclús crec recordar que s’han ampliat.  
 
Si li sembla bé passaríem per ordre de les preguntes, i li passaríem la paraula a la tinent 
d’alcalde de Serveis Personals, la senyora Teresa Cumplido, per què li pugui fer vinent el 
tema de la Casa Barral. 
 
Sra. Cumplido: Bon dia, el tema de la Casa Barral, el pressupost que s’havia previst per 
totes les activitats que es fan, ens van donar compte de que es podria fer aquesta reducció 
degut a que tot el que costaria diguem les actes de les quals encara estem pendents, i que 
seria un capítol apart per què bé, per part de qui va organitzar el primer congrés Barral, no 
han tingut massa celeritat en fer les actes, encara estan pendents. Vam fer la valoració de 
que aquests diners per les actes, ja estan “afalcats”, per dir d’alguna manera. Les activitats 
de la casa Barral, al llarg de tot lo que ha sigut el estiu i demés, estan fetes i donat que 
s’havia de fer un curs de novel·la que posteriorment doncs les persones que ho van 
sol·licitar no van... van decidir fer-lo pel seu compte. Hem calculat que d’aquí a lo que 
queda a final d’any, aquests diners es podrien traslladar a un altre lloc donada les 
circumstàncies en les que estem, per què les activitats de la casa Barral, pràcticament ja 
estan... ja estan fetes, ara s’està fent un cafès filosòfics que es fan cada quinze dies, en 
dissabtes a la tarda, i tots aquests diners també ja els tenim preparats i apart d’aquí doncs 
seria ja començar a fer la nova programació de la casa Barral, amb lo qual aquests diners 
doncs poden ser destinats a unes altres activitats.  
 
Sr. Sánchez: Hi ha alguna intervenció més, d’algun regidor? Sí. Maria Jose. Endavant 
sisplau.  
 
Sra. Almagro: Bon dia. Sí, aquesta reducció de partida del carnet jove... el carnet jove és 
un projecte que es va organitzar o es va preveure per aquest any, de fet per finals d’any, 
volíem començar a, doncs a donar el servei del carnet jove als nostres joves. És un projecte 
que és conjunt amb la regidoria de benestar, simplement és un projecte coordinat entre 
dos regidories, i amb la col·laboració també de comerç, el que passa és que vam decidir 
doncs finalment ajornar-lo dos o tres mesos i començar cap al gener, degut a la situació 
que estem patint de crisi també, per poder fer, utilitzar aquests diners per un altre projecte 
que sigui més necessari i demés també, pel fet de que en aquest tipus de carnet o aquest 
tipus de projecte havien de col·laborar també tots els comerciants, i tots els empresaris del 
nostre municipi que volguessin, a part també dels joves evidentment, doncs per poder 
donar, degut al treball coordinat entre diferents regidories i per poder donar una mica 
més de difusió en el temps, per tal de que sigui més efectiu aquest projecte, i que el 
conegui més gent, vam decidir ajornar-lo dos o tres mesos, simplement. 



 

5 

 

 
Sr. Sánchez: Maria Jose. 
 
Sr. Sans: Hola, bon dia, en referència a les prestacions socials assistencials, de totes les 
partides que hi ha al pressupost per ajut a usuaris, a persones, aquesta és una part que 
generalment es treuen els diners pels transeünts en cas de que necessitin un entrepà o un 
bitllet de tren, i també hem anat traient els diners per la compra d’aliments, pel banc 
d’aliments municipal, que vist la crisi i la situació que hi ha amb els excedents que 
arribaven de la comunitat europea, no en teníem prou i des de l’any passat, bé, des del 
gener, per ser més... quasi bé cada mes l’ajuntament va comprant aliments per poder fer i 
reforçar lo que son el banc d’aliments de la Creu Roja.  
 
Aleshores amb totes les PDs fetes i les reserves el que quedava que podíem utilitzar i ja 
veiem que aquest any podien passar el rasclet per aquí, eren aquests tres mil euros.  
 
Sr. Sánchez: Hi ha algun aclariment més, Montse? 
 
Sra. López: Perdó, suposo que es referia també al... per què jo també he fet el comentari 
de la partida de fons de solidaritat. Suposo que tot això, va enllaçat, aquestes dues 
partides? 
 
 
Sra. Sans: perdó no té res que veure, una cosa és el Fons de Solidaritat i altra cosa les 
prestacions assistencials. Les prestacions assistencials son això, o bé els diners que tenim i 
hem anat gastant durant tot l’any per aliments, i vam veure que ja fent la reserva i 
calculant lo que necessitaríem, podríem estirar d’aquí tres mil euros, i el Fons de Solidaritat 
és diners que destina a l’ajuntament a ONGs o a vegades i que veiem que podíem aplaçar 
algun projecte fins al gener i agafar-lo ara. Gràcies. 
 
 
Sr. Sánchez: Bé, doncs queda aprovat aquest punt amb les abstencions de Convergència i 
Partit Popular. 
 
El Ple de la corporació amb 12 vots a favor, 7 dels membres del PSC-PM, 1 del  senyor 
Carles Rion Tetas, 1 del senyor Àngel Verge Martín, 1 de la senyora Maria Victòria 
Ortigosa Rodríguez, 1 del senyor José Manuel Núñez Castaño i 1 del senyor Josep Parera 
Ribell  i 7 abstencions, 1 del membre del  PPC i 6 dels membres de CIU acorda: 
 
 
PRIMERPRIMERPRIMERPRIMER---- Autoritzar la concessió de suplement de crèdit i crèdit extraordinari amb càrrec a 
baixes de crèdits de despeses d’altres aplicacions pressupostàries del Pressupost Municipal 
no compromeses i reduïbles sense pertorbació del Servei, per a finançar els costos 
necessaris per atendre diverses obligacions que no es poden demorar fins a l’exercici 
2011. 
 
SEGONSEGONSEGONSEGON---- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 67/2010    dins el Pressupost 
Municipal amb especificació de les aplicacions pressupostàries que es modifiquen, en la 
forma que es detalla a l’annex únic a aquest Dictamen. 
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TERCERTERCERTERCERTERCER----    Aprovar el quadre de finançament que resulta de la modificació 67/10 i que 
queda adjuntat a l’expedient. 
    
QUARTQUARTQUARTQUART----    De conformitat amb l’article 177 i 169, del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 
de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, 
l’expedient 67/2010 s’exposarà al públic, previ anunci al Butlletí Oficial de la Província, per 
quinze dies hàbils, durant els quals els interessats podran examinar-lo i presentar 
reclamacions davant el Ple, i es considerarà aprovat definitivament si durant el termini 
esmentat no s’haguessin presentat reclamacions, en cas contrari, el Ple disposarà del 
termini d’un mes, comptat des de la finalització del període d’exposició pública per 
resoldre-les. 
 
ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:ANNEX ÚNIC:    

 
PRESSUPOST 2010 
EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MODIFICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE 
L'AJUNTAMENT 67/2010 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
 
Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta: Consignació de despeses amb crèdits en alta:     
 
 
 
 

      PROPOSTA PROPOSTA PROPOSTA PROPOSTA     

    CONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓ    PROPOSTAPROPOSTAPROPOSTAPROPOSTA    CONSIGNACIÓ CONSIGNACIÓ CONSIGNACIÓ CONSIGNACIÓ     

    APLIC.PRESSUP.APLIC.PRESSUP.APLIC.PRESSUP.APLIC.PRESSUP.    NOMNOMNOMNOM    ACTUALACTUALACTUALACTUAL    D'ALTAD'ALTAD'ALTAD'ALTA    DEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVA    

OrgOrgOrgOrg    Prog.Prog.Prog.Prog.    Econom.Econom.Econom.Econom.                    

   CRÈDIT EXTRAORDINARICRÈDIT EXTRAORDINARICRÈDIT EXTRAORDINARICRÈDIT EXTRAORDINARI       

340 2310 48205 CONVENI FAMIL.DE PERSONES 
AMB  DISCAPACITAT 
INTEL.LECTUAL DEL B.PDÈS. 

0,00 € 3.500,00 € 3.500,00 € 

            TOTAL CRÈDIT EXT.TOTAL CRÈDIT EXT.TOTAL CRÈDIT EXT.TOTAL CRÈDIT EXT.    0,00 €0,00 €0,00 €0,00 €    3.500,00 €3.500,00 €3.500,00 €3.500,00 €    3.500,00 €3.500,00 €3.500,00 €3.500,00 €    

   SUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDITSUPLEMENT DE CRÈDIT    

210 9204 15000 PRODUCTIVITAT 25.092,20 € 1.800,00 € 26.892,20 € 

340 9204 15000 PRODUCTIVITAT 1.015,53 € 2.400,00 € 3.415,53 € 

540 9204 15000 PRODUCTIVITAT 7.201,74 € 125.114,65 € 132.316,39 € 

610 9204 15000 PRODUCTIVITAT 6.490,39 € 3.298,92 € 9.789,31 € 

410 9204 15100 GRATIFICACIONS 24.619,18 € 353.585,73 € 378.204,91 € 

540 9204 15200 FONS MODERNITZACIÓ 
PERSONAL FUNCIONARI 

108.498,71 € 84.175,47 € 192.674,18 € 

540 9204 16000 QUOTA EMPRES.SEG.SOCIAL 530.729,66 € 14.885,92 € 545.615,58 € 

710 9204 1500070 PRODUCTIVITAT 0,00 € 9.874,05 € 9.874,05 € 

210 9204 1510070 GRATIFICACIONS 0,00 € 2.352,95 € 2.352,95 € 

540 9204 1510070 GRATIFICACIONS 0,00 € 3.203,61 3.203,61 € 
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            TOTAL CAP. 1TOTAL CAP. 1TOTAL CAP. 1TOTAL CAP. 1    703.647,41 €703.647,41 €703.647,41 €703.647,41 €    600.691,30 €600.691,30 €600.691,30 €600.691,30 €    1.304.338,71 €1.304.338,71 €1.304.338,71 €1.304.338,71 €    

110 1610 22703 CONTRACTE SERVEI AIGUA 2.880.000,00 € 52.089,02 € 2.932.089,02 € 

520 9202 22200 COMUNICACIONS TELEFÒN. 7.549,27 € 100.000,00 € 107.549,27 € 

560 9340 35200 INTERESSOS DE DEMORA 142.000,00 € 40.813,54 € 182.813,54 € 

560 9340 35900 ALTRES DESP. FINANCERES 173,73 € 3.500,00 € 3.673,73 € 

            TOTAL CAP.  2TOTAL CAP.  2TOTAL CAP.  2TOTAL CAP.  2    3.029.723,00 €3.029.723,00 €3.029.723,00 €3.029.723,00 €    196.402,56196.402,56196.402,56196.402,56    3.226.125,56 €3.226.125,56 €3.226.125,56 €3.226.125,56 €    

            TOTAL SUPL. DE CRÈDITTOTAL SUPL. DE CRÈDITTOTAL SUPL. DE CRÈDITTOTAL SUPL. DE CRÈDIT    3.733.370,41 €3.733.370,41 €3.733.370,41 €3.733.370,41 €    797.093,86797.093,86797.093,86797.093,86    4.530.464,27 €4.530.464,27 €4.530.464,27 €4.530.464,27 €    

            TOTAL TOTAL TOTAL TOTAL     3.733.370,41 €3.733.370,41 €3.733.370,41 €3.733.370,41 €    800.593,86 €800.593,86 €800.593,86 €800.593,86 €    4.533.964,27 €4.533.964,27 €4.533.964,27 €4.533.964,27 €    

 
 
Vista la conformitat manifestada per la unitat administrativa gestora de la despesa, 
l’expedient contemplaria la minoració de les partides que tot seguit es detallaran. 
    
 
Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:Consignació de despeses amb crèdits en baixa:  
 
 

      PROPOSTAPROPOSTAPROPOSTAPROPOSTA    
    CONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓ    PROPOSTAPROPOSTAPROPOSTAPROPOSTA    CONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓCONSIGNACIÓ    

    APLIC.PRESSUP.APLIC.PRESSUP.APLIC.PRESSUP.APLIC.PRESSUP.    NOMNOMNOMNOM    ACTUALACTUALACTUALACTUAL    DEDEDEDE    BAIXABAIXABAIXABAIXA    DEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVADEFINITIVA    

OrgOrgOrgOrg    Prog.Prog.Prog.Prog.    Econom.Econom.Econom.Econom.                    

310 9204 11000 RETIBUCIONS BÀSIQUES 
PERSONAL EVENTUAL 

15.354,77 € 3.694,89 € 11.659,88 € 

420 9204 11000 RETIBUCIONS BÀSIQUES 
PERSONAL EVENTUAL 

33.803,68 € 4.467,57 € 29.336,11 € 

540 9204 11000 RETIBUCIONS BÀSIQUES 
PERSONAL EVENTUAL 

25.411,48 € 4.859,09 € 20.552,39 € 

710 9204 11000 RETIBUCIONS BÀSIQUES 
PERSONAL EVENTUAL 

59.001,15 € 567,87 € 58.433,28 € 

310 9204 11001 RETRIBUCIONS COMPLEMEN. 
PERSONAL EVENTUAL 

41.447,64 € 10.048,77 € 31.398,87 € 

420 9204 11001 RETRIBUCIONS COMPLEMEN. 
PERSONAL EVENTUAL 

85.159,05 € 14.940,76 € 70.218,29 € 

540 9204 11001 RETRIBUCIONS COMPLEMEN. 
PERSONAL EVENTUAL 

63.360,43 € 15.696,63 € 47.663,80 € 

710 9204 11001 RETRIBUCIONS COMPLEMEN. 
PERSONAL EVENTUAL 

182.653,14 € 4.484,64 € 178.168,50 € 

410 9204 12003 RETRIBUCIONS BÀSIQUES 
PERSONAL FUNCIONARI C1 

60.569,86 € 211,81 € 60.358,05 € 

410 9204 12004 RETRIBUCIONS BÀSIQUES 
PERSONAL FUNCIONARI C2 

646.380,87 € 90.000,00 € 556.380,87 € 

410 9204 12100 COMPL. DE DESTINACIÓ 
PERSONAL FUNCIONARI 

444.315,68 € 41.378,93 € 402.936,75 € 

410 9204 12101 COMPLEMENT ESPECÍFIC 
PERSONAL FUNCIONARI 

964.022,61 € 160.000,00 € 804.022,61 € 

540 9204 12101 COMPLEMENT ESPECÍFIC 
PERSONAL FUNCIONARI 

261.169,97 € 
27.881,25 € 

233.288,72 € 

540 9204 13003 FONS MODERNITZACIÓ 
PERSONAL LABORAL 

177.000,00 € 
72.761,84 € 

104.238,16 € 

310 9204 15000 PRODUCTIVITAT 1.278,00 € 640,00 € 638,00 € 
350 9204 15000 PRODUCTIVITAT 1.316,40 € 441,17 € 875,23 € 
410 9204 15000 PRODUCTIVITAT 651.592,23 € 8.942,11 € 642.650,12 € 
430 9204 15000 PRODUCTIVITAT 7.844,40 € 7.844,40 € 0,00 € 
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440 9204 15000 PRODUCTIVITAT 74.239,41 € 66.731,04 € 7.508,37 € 
410 9204 16000 QUOTA EMP. SEG. SOCIAL 928.516,17 € 53.301,90 € 875.214,27 € 
420 9204 16000 QUOTA EMP. SEG. SOCIAL 141.718,08 € 6.064,00 € 135.654,08 € 
540 9204 16000 QUOTA EMP. SEG. SOCIAL 530.729,66 € 5.732,63 € 524.997,03 € 

            TOTAL CAP. 1TOTAL CAP. 1TOTAL CAP. 1TOTAL CAP. 1    5.396.884,68 €5.396.884,68 €5.396.884,68 €5.396.884,68 €    600.691,30 €600.691,30 €600.691,30 €600.691,30 €    4.796.193,38 €4.796.193,38 €4.796.193,38 €4.796.193,38 €    
340 2300 20200 LLOGUER EDIFICIS I ALTRES 

CONSTRUCCIONS 
2.400,00 € 2.400,00 € 0,00 € 

210 1510 22604 DESPESES JURÍDIQUES 51.042,80 € 2.000,00 € 49.042,80 € 
310 3300 21300 REPARACIO,MANT.CONS.MA

QUINARIA INSTAL.UTILLATGE 
29.000,00 € 5.000,00 € 24.000,00 € 

710 9200 21400 MANTENIMENT I 
CONSERVACIÓ DE VEHICLES 

703,00 € 703,00 € 0,00 € 

210 1500 22001 PREMSA, REVISTES, LLIBRES I 
ALTRES PUBLICACIONS 

300,00 € 300,00 € 0,00 € 

310 3210 22729 CONTRACTE CONCESSIÓ 
SERVEI LLAR D’INFANTS 

382.700,00 € 3.000,00 € 379.700,00 € 

310 3340 22637 DINAMITZACIÓ CASA BARRAL 28.000,00 € 12.000,00 € 16.000,00 € 
310 3300 21300 REPARACIO,MANT.CONS.MA

QUINARIA INSTAL.UTILLATGE 
29.000,00 € 4.500,00 € 24.500,00 € 

340 2300 22001 PREMSA, REVISTES, LLIBRES I 
ALTRES PUBLICACIONS 

300,00 € 300,00 € 0,00 € 

210 1510 22003 PLAQUES 300,00 € 300,00 € 0,00 € 
210 1510 22005 REPROGRAFIA I MATERIAL 

FOTOGRAFIC I TÈCNIC 
500,00 € 350,00 € 150,00 € 

310 3340 22601 ATENCIONS PROTOCOLARIES I 
REPRESENTATIVES 

4.762,69 € 1.000,00 € 3.762,69 € 

210 1560 22618 DESPESES QUOTES ENTITATS 
DE CONSERVACIÓ 

5.000,00 € 5.000,00 € 0,00 € 

310 3340 22619 DIFUSIÓ CULTURAL, 
PROMOCIÓ I DIFUSIÓ CÍVICA 

15.787,86 € 2.000,00 € 13.787,86 € 

340 2310 22622 TROBADA COMARCAL GENT 
GRAN 

8.000,00 € 8.000,00 € 0,00 € 

320 2340 22627 CONCURSOS 3.000,00 € 870,19 € 2.129,81 € 
310 3230 22629 ACTIVITATS DE FORMACIÓ 

PERMANENT 
20.000,00 € 5.000,00 € 15.000,00 € 

360 3130 22630 PARC NADALENC 2.000,00 € 2.000,00 € 0,00 € 
340 2310 22632 PROMOCIÓ CULTURA PER LA 

PAU 
1.000,00 € 37,50 € 962,50 € 

320 2340 22653 CARNET JOVE CALAFELL 4.000,00 € 3.889,41 € 110,59 € 
320 2340 22662 CICLE DE CINEMA 3.000,00 € 1.017,60 € 1.982,40 € 
340 2300 22665 MATERIAL LÚDIC 3.000,00 € 500,00 € 2.500,00 € 
340 2310 22671 PARTICIPACIÓ 2.500,00 € 2.500,00 € 0,00 € 
340 2300 22699 DESPESES DE FUNCIONAMENT 14.000,00 € 2.000,00 € 12.000,00 € 
340 2310 22706 ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS 41.957,47 € 9.094,24 € 32.863,23 € 
340 2320 22706 ESTUDIS I TREBALLS TÈCNICS 12.000,00 € 227,45 € 11.772,55 € 
340 2320 22707 CEBTRE  OBERT 17.510,09 € 481,44 € 17.028,65 € 
420 4410 22733 CONTRACTE SERVEI TRANSP. 1.424.379,40 € 96.072,84 € 1.328.306,56 € 
340 2320 22740 CONTRACTE MINUTS MENUTS 2.000,00 € 2.000,00 € 0,00 € 
340 2310 22741 CONVENI MEDIACIÓ AMB 

JUSTÍCIA 
1.000,00 € 800,00 € 200,00 € 

710 9120 23300 ASSISTÈNCIA TRIBUNALS I 
ÒRGANS COL.LEGIATS 

46.523,51 € 10.000,00 € 36.523,51 € 

310 3340 24000 PUBLICACIONS 10.000,00 € 2.000,00 € 8.000,00 € 
   TOTAL CAP 2TOTAL CAP 2TOTAL CAP 2TOTAL CAP 2    2.165.666,82 €2.165.666,82 €2.165.666,82 €2.165.666,82 €    185.343,67 €185.343,67 €185.343,67 €185.343,67 €    1.980.323,15 €1.980.323,15 €1.980.323,15 €1.980.323,15 €    

310 3240 46704 APORTACIÓ CONSORCI 
UNIVERSITARI BAIX PENEDÈS 

33.959,00 € 671,93 € 33.287,07 € 
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340 2330 48002 PRESTACIONS SOCIALS 
ASSITECNCIALS 

3.000,00 € 3.000,00 € 0,00 € 

210 1560 48200 SUBVENCIONS 
ASSOCIACIONS VEINS, EUC  

6.000,00 € 2.000,00 € 4.000,00 € 

310 3340 48207 CONVENIS I SUBV. ENTITATS 
CÍVIQUES I CULTURALS 

85.452,13 € 3.234,76 € 82.217,37 € 

340 2310 48900  FONS DE SOLIDARITAT 14.000,00 € 2.125,00 € 11.875,00 € 
710 9120 48900  APORTACIÓ FUNCIONAMENT 

GRUPS POLÍTICS 
115.540,00 € 17,20 € 115.522,80 € 

310 3340 48902  SUBVENCIONS 10,00 € 10,00 € 0,00 € 
340 2320 48002 PRESTACIONS SOCIALS ASSIS. 27.500,00 € 3.500,00 € 24.000,00 € 

            TOTAL CAP 4TOTAL CAP 4TOTAL CAP 4TOTAL CAP 4    285.461,13 €285.461,13 €285.461,13 €285.461,13 €    14.558,89 €14.558,89 €14.558,89 €14.558,89 €    270.902,24 €270.902,24 €270.902,24 €270.902,24 €    
            TOTAL BAIXESTOTAL BAIXESTOTAL BAIXESTOTAL BAIXES    7.848.012,63 €7.848.012,63 €7.848.012,63 €7.848.012,63 €    800.593,86 800.593,86 800.593,86 800.593,86 €€€€    7.047.418,77 €7.047.418,77 €7.047.418,77 €7.047.418,77 €    
                         

    
    

 
 
2.2.2.2.----    PROPOSTA D'APROVACIÓ PROVISIONAL DE MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA PROPOSTA D'APROVACIÓ PROVISIONAL DE MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA PROPOSTA D'APROVACIÓ PROVISIONAL DE MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA PROPOSTA D'APROVACIÓ PROVISIONAL DE MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA 
FISCAL GENERAL, DE LA FISCAL GENERAL, DE LA FISCAL GENERAL, DE LA FISCAL GENERAL, DE LA NÚM.1.3, REGULADORA DE L'IMPOST SOBRE NÚM.1.3, REGULADORA DE L'IMPOST SOBRE NÚM.1.3, REGULADORA DE L'IMPOST SOBRE NÚM.1.3, REGULADORA DE L'IMPOST SOBRE 
CONTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES, I DE LA NÚM.2.1.1., REGULADORA DE CONTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES, I DE LA NÚM.2.1.1., REGULADORA DE CONTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES, I DE LA NÚM.2.1.1., REGULADORA DE CONTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES, I DE LA NÚM.2.1.1., REGULADORA DE 
LA TAXA PER L'EXPEDICIÓ DE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER LA TAXA PER L'EXPEDICIÓ DE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER LA TAXA PER L'EXPEDICIÓ DE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER LA TAXA PER L'EXPEDICIÓ DE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER 
ADMINISTRATIUADMINISTRATIUADMINISTRATIUADMINISTRATIU    
 
Vist que a l’actual Ordenança Fiscal General de l’Ajuntament de Calafell, pel que respecta 
a la recaptació dels ingressos de dret públic municipal, no es fixen terminis pels 
ajornaments i fraccionaments, i donat que els contribuents del municipi, atesa la situació 
econòmica actual, ho sol·liciten cada cop més sovint. 
 

Vist que per part dels serveis de l’àrea de Territori de l’Ajuntament de Calafell s’ha 
procedit a l’elaboració d’un informe per la modificació de les ordenances fiscals 
reguladora dels tributs municipals, concretament de l’impost sobre construccions, 
instal·lacions i obres, pel que respecta a incidències detectades. 

Vist que des de Secretaria, a proposta del departament de Cadastre de l’Ajuntament de 
Calafell, s’ha elaborat un informe per homogeneïtzar les taxes per l’expedició de 
documents i prestació de serveis de caràcter administratiu pel que respecta a certificats de 
dades del cadastre. 

Aquestes modificacions compleixen els requisits establerts en el text refós de la Llei 
d’hisendes Locals i la resta de normativa aplicable. 
 
Vist el informe núm.1264/2010 emès pel departament d’Intervenció. 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot favorable del PSC i de la senyora 
Maria Victoria Ortigosa Rodríguez i les abstencions dels membres de CIU, PPC i senyor 
Josep Parera Ribell proposa al Ple: 
 
PPPPRIMER.RIMER.RIMER.RIMER.---- Aprovar provisionalment la modificació parcial de l’Ordenança Fiscal General 
que a continuació es detalla: 
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ORDENANÇA GENERAL DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE ORDENANÇA GENERAL DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE ORDENANÇA GENERAL DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE ORDENANÇA GENERAL DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE 
DRET PÚBLIC MUNICIPALSDRET PÚBLIC MUNICIPALSDRET PÚBLIC MUNICIPALSDRET PÚBLIC MUNICIPALS    
    
SECCIÓ IV SECCIÓ IV SECCIÓ IV SECCIÓ IV ----    RECAPTACIÓRECAPTACIÓRECAPTACIÓRECAPTACIÓ    
    
ARTICLE 43 ARTICLE 43 ARTICLE 43 ARTICLE 43 ----    AjornamenAjornamenAjornamenAjornaments i fraccionamentsts i fraccionamentsts i fraccionamentsts i fraccionaments    
    
1. Quan s’hagi delegat la recaptació dels ingressos en la 

Diputació de Tarragona la concessió i denegació dels ajornaments i fraccionaments 
correspondrà a BASE qui actuarà segons allò previst a la seva Ordenança General. 
 

2. Per a supòsits diferents dels referits al punt anterior, correspondrà la resolució de la 
sol·licitud a l’Alcalde, d’acord amb el procediment següent: 
 
2.1. Els sol·licitants poden demanar els corresponents ajornaments/fraccionament, 

advertint que aquests queden supeditats en imports superiors a 6.000 € a 
l’aportació d’una garantia (aval bancari, habitualment), i els terminis 
d’ajornament/fraccionaments queden supeditats a l’import del deute a 
ajornar/fraccionar. 
 
Els terminis són: 
a) 6 mesos: quan l’import no sigui superior a 1.000 €  
b) 12 mesos: quan l’import estigui entre 1.000,01 i 3.000 €. 
c) 18 mesos: quan l’import estigui entre 3.000,01 i 6.000 €. 
d) 24 mesos: quan l’import sigui superior a 6.000 € 

 
2.2. S’ha d’advertir al peticionari que la concessió de l’ajornament/fraccionament 

comporta el pagament dels corresponents interessos de demora, els quals es 
notificaran en el moment del reconeixement del dret a gaudir de 
l’ajornament/fraccionament. 

 
3.3.3.3. L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, 

si escau,si escau,si escau,si escau,    la dispensa d'aquesta obligació.la dispensa d'aquesta obligació.la dispensa d'aquesta obligació.la dispensa d'aquesta obligació.    
    
4. La garantia haurà d'aportar-se en el termini de trenta dies següents al de la notificació 

de l'acord de concessió. 
 
5. Si s’hagués de resoldre amb altres criteris que els fixats anteriorment, caldrà l’expressa 

autorització de l’Ajuntament mitjançant resolució de l’Alcalde. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- Aprovar provisionalment la modificació de l’article núm.2 de l’Ordenança Fiscal 
reguladora de l’impost que a continuació es detalla: 
 
ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE 
CONSCONSCONSCONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)TRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)TRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)TRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)    
 
CAPÍTOL IICAPÍTOL IICAPÍTOL IICAPÍTOL II    
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Fet imposableFet imposableFet imposableFet imposable    
    
ARTICLE 2ARTICLE 2ARTICLE 2ARTICLE 2    
1. Constitueix el fet imposable la realització, dins del terme municipal, de qualsevol 

construcció, instal·lació o obra que requereixi l’obtenció de la corresponent llicència, 
sempre que la seva expedició sigui competència de l’Ajuntament, s'hagi o no obtingut 
aquesta. 

2. Són actes subjectes tots aquells actes que compleixin el fet imposable definit a 
l’apartat anterior, i en concret: 
a) Les obres de nova planta i d’ampliació d’edificis, o necessàries per a la implantació, 

l’ampliació, la modificació o la reforma d’instal·lacions de qualsevol mena. 
b) Les obres de modificació o de reforma que afecten l’estructura, l’aspecte exterior o 

la disposició interior dels edificis, o que incideixen en qualsevol classe 
d’instal·lacions existents. 

c) La construcció de guals per a l’entrada i sortida de vehicles de les finques a la via 
pública. 

d) Les construccions, instal·lacions i obres fetes a la via pública per particulars o per 
les empreses subministradores de serveis públics. 

e) Les obres de tancament dels solars o dels terrenys. 
f) La nova implantació, l’ampliació o la modificació de tota mena d’instal·lacions 

tècniques dels serveis públics. 
g) La instal·lació, reforma o qualsevol altra modificació dels suports publicitaris. 
h) Les instal·lacions subterrànies dedicades als aparcaments, a les activitats industrials, 

mercantils o professionals, als serveis públics o a qualsevol altre ús a què es destini 
el subsòl. 

i) La realització de qualssevol altres actes establerts pels plans d’ordenació o per les 
ordenances que els siguin aplicables com a subjectes a llicència municipal, sempre 
que es tracti de construccions, instal·lacions o obres. 

3. No estan subjectes a l’impost els actes següents: 
a) La instal·lació de petits aparells electrodomèstics i de ventilació dels habitatges. 
b) Les obres d’urbanització, de construcció o d’enderroc d’un edifici, en cas que 

siguin executades per ordre municipal. 
c) Les obres per treure rètols de publicitat.  

 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.---- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal reguladora de les 
taxes per prestació de serveis i realització d’activitats, pel que respecta a determinats 
conceptes de l’Annex segons es detalla a continuació: 
 
ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.1. REGULADORA DE LA TAXA PER L’EXPEDICORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.1. REGULADORA DE LA TAXA PER L’EXPEDICORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.1. REGULADORA DE LA TAXA PER L’EXPEDICORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.1. REGULADORA DE LA TAXA PER L’EXPEDICIÓ IÓ IÓ IÓ 
DE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER ADMINISTRATIUDE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER ADMINISTRATIUDE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER ADMINISTRATIUDE DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER ADMINISTRATIU    
 
ANNEXANNEXANNEXANNEX    

    ConceptesConceptesConceptesConceptes    TarifaTarifaTarifaTarifa    
1.1.1.1.    CERTIFICACIONS I INFORMESCERTIFICACIONS I INFORMESCERTIFICACIONS I INFORMESCERTIFICACIONS I INFORMES     
1.20. Certificats de dades del cadastre   
1.20.1. Certificats cadastrals telemàtics (per delegació GTC) 15,00 € 
1.20.2. Certificats cadastrals descriptius i gràfics (per delegació GTC) 20,00 € 



 

12 

 

1.20.3. Certificats relatiu a les dades cadastrals  
1.20.3.1. Certificats sobre el número de policia, nom de carrer en 

relació illa i solar, etc 
15,00 € 

1.20.3.2. Certificats en relació a rebut d'IBI no facturat (per tràmit alta, 
per aparcament annex a habitatge, etc) 

15,00 € 

1.20.3.3. Informes cadastrals 5,00 € 
    
    
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Exposar al públic els acords precedents, juntament amb la nova redacció dels 
articles, al tauler d’anuncis de l’Ajuntament, durant trenta dies comptats a partir del 
següent al de la publicació del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província, el 
qual també es publicarà en un diari dels de més difusió de la província. En aquest termini 
els interessats podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que creguin 
oportunes. Transcorregut aquest període sense que s’hi hagi formulat cap reclamació o 
al·legació, els acords adoptats restaran aprovats definitivament. 
 
CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.---- En cas de no haver-se produït reclamacions, publicar al Butlletí Oficial de la 
Província l’acord elevat a definitiu i el text íntegre dels articles modificats i de les 
ordenances aprovades, que entraran en vigor el dia primer de gener de 2011 i regiran 
mentre no s’acordi la seva modificació o derogació. 
 
 
Sr. Robert:  Bé, gràcies Sr. Alcalde. Aquí estem d’una modificació d’ordenances. 
Bàsicament, hem aprofitat que és el temps de que es parla d’ordenances, però per 
adequar principalment la ordenança general pel que fa al fraccionament de pagament 
autoritzat als nostres ciutadans per alguns... algunes de les nostres taxes, alguns dels 
nostres impostos i l’adequació ve donada per una modificació que ha fet la Diputació de 
Tarragona, i com vostè saben la gestió de cobraments del ajuntament en algunes de les 
seves taxes i alguns dels seus impostos, recau en l’organisme base que depèn de la 
Diputació de Tarragona. Per lo tant, lo que fem és adaptar la nostra ordenança general en 
aquesta ordenança general també de la Diputació de Tarragona. 
 
Les altres dues modificacions, tot i que no, no caldria fer-les ara, per què aquestes 
modificacions no son sobre ordenances que manen a partir de l’1 de gener, hem aprofitat 
per adjuntar-les amb aquesta modificació de la ordenança general.  
 
Hi ha una modificació pel que fa a l’impost d’instal·lació de construcció i obres, pel que fa 
a obres menors concretament, i una modificació pel que fa a l’expedició d’alguns 
certificats de cadastre per unificació de preus. Es va debatre i explicar també a la comissió 
informativa, a través dels tècnics municipals, per les qüestions que es van presentar pel seu 
assessorament, però si hagués alguna ampliació d’informació, bonament lo que jo pugui 
els ajudaré. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Hi ha algú que vulgui intervindre? No hi ha ningú? Partit Popular. 
 
Sra. Elvira: Sí, jo volia, només fer un incís en aquest punt. En el tema dels ajornaments i 
fraccionaments de... bé, quan parlem aquí dels fraccionaments en sis mesos, dotze mesos, 
divuit mesos.  
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En el 2.4 que parla dels interessos de demora, es pot puntualitzar més per què diu que 
fins que no vagi la persona a demanar aquest ajornament, no se li pot informar d’aquests 
interessos, en base a què? Si ho podeu... 
 
Sr. Robert: És que no, no entenc bé la pregunta. 
 
Sra. Elvira: Perdona, aquí quan parlem de... quan es parla en l’article 43 Ajornaments i 
Fraccionaments, i parla... espera... sí, article 43. Quan parles dels ajornaments, tu parles 
dels pagaments fraccionats i en el següent punt... espera, sí 2.4, sí 2.4 és, no. Val, es fica 
aquí el tema dels interessos de demora que es notificaran en el moment de reconeixement 
del dret a gaudir a l’ajornament o fraccionament. Quin tipus d’interès, et pregunto? Per 
què la persona sàpiga de què depèn aquests interessos de demora. 
 
Sr. Robert: Bé, no, els interessos no poden estar especificats, per què venen per l'interès 
que marca el Banc d’Espanya, els interessos de demora venen marcats pel Banc d’Espanya. 
Doncs, en tot moment es regiran aquests interessos. 
 
Sr. Sánchez: Hi ha algun aclariment més, no? Doncs passem a la votació, senyor Parera, 
sisplau. 
 
 
El Ple de la corporació  amb 12 vots  a favor, 7 dels membres del PSC-PM, 1 del regidor 
Carles Rion Tetas, 1 del regidor Àngel Verge Martín, 1 de la senyora Maria Victoria 
Ortigosa Rodríguez, 1 del regidor José Manuel Núñez Castaño i 1 del regidor Josep Parera 
Ribell acorda: 
 
PRIMER.PRIMER.PRIMER.PRIMER.---- Aprovar provisionalment la modificació parcial de l’Ordenança Fiscal General 
que a continuació es detalla: 
 
ORDENANÇA GENERAL DE ORDENANÇA GENERAL DE ORDENANÇA GENERAL DE ORDENANÇA GENERAL DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE GESTIÓ, INSPECCIÓ I RECAPTACIÓ DELS INGRESSOS DE 
DRET PÚBLIC MUNICIPALSDRET PÚBLIC MUNICIPALSDRET PÚBLIC MUNICIPALSDRET PÚBLIC MUNICIPALS    
    
SECCIÓ IV SECCIÓ IV SECCIÓ IV SECCIÓ IV ----    RECAPTACIÓRECAPTACIÓRECAPTACIÓRECAPTACIÓ    
    
ARTICLE 43 ARTICLE 43 ARTICLE 43 ARTICLE 43 ----    Ajornaments i fraccionamentsAjornaments i fraccionamentsAjornaments i fraccionamentsAjornaments i fraccionaments    
    
2. Quan s’hagi delegat la recaptació dels ingressos en la 

Diputació de Tarragona la concessió i denegació dels ajornaments i fraccionaments 
correspondrà a BASE qui actuarà segons allò previst a la seva Ordenança General. 
 

6. Per a supòsits diferents dels referits al punt anterior, correspondrà la resolució de la 
sol·licitud a l’Alcalde, d’acord amb el procediment següent: 
 
2.3. Els sol·licitants poden demanar els corresponents ajornaments/fraccionament, 

advertint que aquests queden supeditats en imports superiors a 6.000 € a 
l’aportació d’una garantia (aval bancari, habitualment), i els terminis 
d’ajornament/fraccionaments queden supeditats a l’import del deute a 
ajornar/fraccionar. 
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Els terminis són: 
e) 6 mesos: quan l’import no sigui superior a 1.000 €  
f) 12 mesos: quan l’import estigui entre 1.000,01 i 3.000 €. 
g) 18 mesos: quan l’import estigui entre 3.000,01 i 6.000 €. 
h) 24 mesos: quan l’import sigui superior a 6.000 € 

 
2.4. S’ha d’advertir al peticionari que la concessió de l’ajornament/fraccionament 

comporta el pagament dels corresponents interessos de demora, els quals es 
notificaran en el moment del reconeixement del dret a gaudir de 
l’ajornament/fraccionament. 

 
7.7.7.7. L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, L'acord de concessió especificarà la garantia que el sol·licitant haurà d'aportar o, 

si escau, la dispensa d'aquesta obligació.si escau, la dispensa d'aquesta obligació.si escau, la dispensa d'aquesta obligació.si escau, la dispensa d'aquesta obligació.    
    
8. La garantia haurà d'aportar-se en el termini de trenta dies següents al de la notificació 

de l'acord de concessió. 
 
9. Si s’hagués de resoldre amb altres criteris que els fixats anteriorment, caldrà l’expressa 

autorització de l’Ajuntament mitjançant resolució de l’Alcalde. 
 
SEGON.SEGON.SEGON.SEGON.---- Aprovar provisionalment la modificació de l’article núm.2 de l’Ordenança Fiscal 
reguladora de l’impost que a continuació es detalla: 
 
ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 1.3. REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE 
CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)CONSTRUCCIONS, INSTAL·LACIONS I OBRES (ICIO)    
 
CAPÍTOL IICAPÍTOL IICAPÍTOL IICAPÍTOL II    
    
Fet imposableFet imposableFet imposableFet imposable    
    
ARTICLE 2ARTICLE 2ARTICLE 2ARTICLE 2    
3. Constitueix el fet imposable la realització, dins del terme municipal, de qualsevol 

construcció, instal·lació o obra que requereixi l’obtenció de la corresponent llicència, 
sempre que la seva expedició sigui competència de l’Ajuntament, s'hagi o no obtingut 
aquesta. 

4. Són actes subjectes tots aquells actes que compleixin el fet imposable definit a 
l’apartat anterior, i en concret: 
j) Les obres de nova planta i d’ampliació d’edificis, o necessàries per a la implantació, 

l’ampliació, la modificació o la reforma d’instal·lacions de qualsevol mena. 
k) Les obres de modificació o de reforma que afecten l’estructura, l’aspecte exterior o 

la disposició interior dels edificis, o que incideixen en qualsevol classe 
d’instal·lacions existents. 

l) La construcció de guals per a l’entrada i sortida de vehicles de les finques a la via 
pública. 

m) Les construccions, instal·lacions i obres fetes a la via pública per particulars o per 
les empreses subministradores de serveis públics. 

n) Les obres de tancament dels solars o dels terrenys. 
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o) La nova implantació, l’ampliació o la modificació de tota mena d’instal·lacions 
tècniques dels serveis públics. 

p) La instal·lació, reforma o qualsevol altra modificació dels suports publicitaris. 
q) Les instal·lacions subterrànies dedicades als aparcaments, a les activitats industrials, 

mercantils o professionals, als serveis públics o a qualsevol altre ús a què es destini 
el subsòl. 

r) La realització de qualssevol altres actes establerts pels plans d’ordenació o per les 
ordenances que els siguin aplicables com a subjectes a llicència municipal, sempre 
que es tracti de construccions, instal·lacions o obres. 

4. No estan subjectes a l’impost els actes següents: 
d) La instal·lació de petits aparells electrodomèstics i de ventilació dels habitatges. 
e) Les obres d’urbanització, de construcció o d’enderroc d’un edifici, en cas que 

siguin executades per ordre municipal. 
f) Les obres per treure rètols de publicitat.  

 
TERCER.TERCER.TERCER.TERCER.---- Aprovar provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal reguladora de les 
taxes per prestació de serveis i realització d’activitats, pel que respecta a determinats 
conceptes de l’Annex segons es detalla a continuació: 
 
ORDENANÇA FISCAL NÚMERO 2.1.1. REGULADORA DE LA TAXA PER L’EXPEDICIÓ DE 
DOCUMENTS I PRESTACIÓ DE SERVEIS DE CARÀCTER ADMINISTRATIU 
 
ANNEXANNEXANNEXANNEX    

    ConceptesConceptesConceptesConceptes    TarifaTarifaTarifaTarifa    
1.1.1.1.    CERTIFICACIONS I INFORMESCERTIFICACIONS I INFORMESCERTIFICACIONS I INFORMESCERTIFICACIONS I INFORMES     
1.20. Certificats de dades del cadastre   
1.20.1. Certificats cadastrals telemàtics (per delegació GTC) 15,00 € 
1.20.2. Certificats cadastrals descriptius i gràfics (per delegació GTC) 20,00 € 
1.20.3. Certificats relatiu a les dades cadastrals  
1.20.3.1. Certificats sobre el número de policia, nom de carrer en 

relació illa i solar, etc 
15,00 € 

1.20.3.2. Certificats en relació a rebut d'IBI no facturat (per tràmit alta, 
per aparcament annex a habitatge, etc) 

15,00 € 

1.20.3.3. Informes cadastrals 5,00 € 
    
    
QUART.QUART.QUART.QUART.---- Exposar al públic els acords precedents, juntament amb la nova redacció dels 
articles, al tauler d’anuncis de l’Ajuntament, durant trenta dies comptats a partir del 
següent al de la publicació del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província, el 
qual també es publicarà en un diari dels de més difusió de la província. En aquest termini 
els interessats podran examinar l’expedient i presentar-hi les reclamacions que creguin 
oportunes. Transcorregut aquest període sense que s’hi hagi formulat cap reclamació o 
al·legació, els acords adoptats restaran aprovats definitivament. 
 
CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.CINQUÈ.---- En cas de no haver-se produït reclamacions, publicar al Butlletí Oficial de la 
Província l’acord elevat a definitiu i el text íntegre dels articles modificats i de les 
ordenances aprovades, que entraran en vigor el dia primer de gener de 2011 i regiran 
mentre no s’acordi la seva modificació o derogació. 
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3.3.3.3.----    APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA DEL SERVEI D’ATENCIÓ AL CIUTADÀAPROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA DEL SERVEI D’ATENCIÓ AL CIUTADÀAPROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA DEL SERVEI D’ATENCIÓ AL CIUTADÀAPROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA DEL SERVEI D’ATENCIÓ AL CIUTADÀ    
 
Durant els darrers anys l’Administració Local ha vingut evolucionant  en la línia de millorar 
i ampliar els serveis que presta al ciutadà  de caràcter assistencial, educatiu, cultural, 
sanitari, etc, sense incloure els de caràcter d’atenció directa al ciutadà com els de gestió i 
informació. 
 
Aquest fet unit a la necessitat de reduir la despesa pública, ja que l’acció d’atendre el 
ciutadà i resoldre les seves demandes a la primera, redueix  notòriament els costos 
d’organització, a part de projectar una imatge més positiva  de l’Administració cap als 
ciutadans. 
 
Els articles 4.1.a) de la LlBRL i 8.1.a) de la LLMC, atorguen els ens locals, en l’àmbit de les 
seves competències i en els termes que estableix la legislació de règim local, la potestat 
reglamentària i d’autoorganització. 
 
Vist l’informe emès pel Director de Serveis Econòmics de l’Ajuntament de Calafell 
 
Vist l’informe de la Secretària accidental 
 
 
La Comissió Informativa de Serveis Interns amb el vot a favor del membre del PSC i de la 
senyora Maria Victoria Ortigosa Rodríguez i les abstencions del PPC, CIU i senyor Josep 
Parera Ribell proposa al Ple: 
 
 
1.- Aprovar inicialment  l’ordenança del servei d’atenció al ciutadà (S.A.C) 
 
2.- Sotmetre l'esmentat acord a informació pública per un termini de trenta dies hàbils en 
el Butlletí Oficial de la Provincia, al tauler d’anuncis de la corporació i en el diari de major 
circulació a l’objecte que els interessats puguin presentar al·legacions i suggerències que 
hauran de ser resoltes per la Corporació 
 
3.- L'Ordenança es considerarà definitivament aprovada si durant el termini esmentat no 
s’han presentat reclamacions. 
 
4.- Transcorregut el termini abans esmentat, publicar el text íntegre de l’Ordenança del 
Servei d’Atenció al Ciutadà al municipi de Calafell en el Butlletí Oficial de la Província, i no 
entrarà en vigor l'endemà de la publicació i hagi transcorregut el termini previst a l’art. 
65,2 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, modificat per la 
Llei 11/99 de 21 d’abril. 
 
Sr. Robert: Gràcies, senyor alcalde. Bé, en aquest punt estem davant d’una ordenança, 
però aquesta ordenança li podríem dir que és una ordenança de caire municipal, o sigui 
no és de caire fiscal. I lo que pretén aquesta ordenança és regular el servei integral al 
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ciutadà que l’Ajuntament de Calafell vol prestar a totes les persones que viuen al nostre 
municipi.  
Com vostès saben aquesta legislatura, s’ha decidit realitzar un desenvolupament íntegre, 
integral i modern, per actualitzar l’Ajuntament als nous temps i sobretot, ha sigut de 
forma decidida, per aquest servei, aquest servei d’atenció al ciutadà del que tothom ve 
parlant, en diversos anys, però que bé aquí el teníem una miqueta endarrerit. 
Per tal d’iniciar aquest servei íntegre, l’Ajuntament ja saben vostès que va realitzar un pla 
de modernització, un pla de modernització que es deia amb un nom molt característica i 
molt actual, “més a prop teu”, i que ha estat tutelat en tot moment per la Universitat 
Politècnica de Catalunya, a través del seu centre tecnològic de Vilanova. 
Aquest pla de modernització lo que pretenia, lo que pretén, i lo que ha aconseguit és una 
interconnexió entre totes les dependències municipals, a través d’un sistema de wimax 
que ha facilitat la comunicació entre totes les dependències que tenim distribuïdes per tot 
el nostre territori.  
També s’ha realitzat un pla de modernització de tot lo que son els serveis i els servidors 
per fer un... per dir algo, una unitat central, per donar un servei més ràpid, més eficient i 
més eficaç. 
I també s’ha unificat el servei d’atenció al ciutadà, lo que nosaltres en diem SAC, que 
actualment està identificat bàsicament en una seu central aquí a Calafell Poble, a les 
dependències del propi edifici de l’ajuntament, als baixos, a on estan acudint els ciutadans 
a expressar les seves necessitats i que fa uns mesos ja estem realitzant el mateix servei a 
les dependències de Segur. Aquest servei, unificat, com vostès poden comprovar 
qualsevol... en qualsevol moment donar servei presencial, això vol dir que els ciutadans es 
poden adreçar a les nostres oficines presencialment a fer la seva demanda, la seva petició 
a un funcionari, que l’atendrà personalment, pot fer una petició telefònicament amb la 
unificació dels telèfons que ja se n’ha parlat abastament en aquest plenari, amb un únic 
de telèfon que és el 977.69.90.09 i allí la centraleta telefònica desvia la trucada al servei 
corresponent, i ara estem acabant la darrera fase per poder tenir el servei telemàtic, o 
sigui que un ciutadà no li calgui anar ni presencialment al ajuntament a fer la seva petició, 
ni tan sols trucar per telèfon, sinó que ho podrà realitzar a través de la informàtica, a 
traves del ordinador, a través d’Internet. 
Per lo tant, s’han creat unes instruccions de treball, per regular tots els serveis de forma 
unificada. Aquestes instruccions de treball i aquest servei pràcticament donen solució a la 
majoria de les demandes dels nostres ciutadans. Per lo tant, ara ens trobem en aquesta 
darrera fase, ahir en junta de govern es va aprovar el desenvolupament d’un programa 
informàtica de seguiment d’expedients per a assolir lo que vulgarment avui en dia, es 
coneix com la carpeta del ciutadà, i a on l’ajuntament tindrà arxivat, o arxivada tota la 
documentació corresponent a cada un dels ciutadans. I aquest programa de seguiment 
d’expedients, lo que farà és ordenar qualsevol petició dels nostres ciutadans per petit que 
sigui el procediment que requereixi, com qualsevol petició que el procediment sigui més 
complex. 
Això permetrà tant a l’Ajuntament com a l’Administració, com al ciutadà com a 
administrat, a saber en tot moment, a on es troba, en quin lloc es troba i en quina situació 
es troba qualsevol dels expedients que s’estan tramitant d’aquestes peticions d’aquests 
ciutadans.  
Com que estem pràcticament al final del projecte, això lo que requereix és que s’ordeni i 
per lo tant hem d’aprovar una ordenança que reguli tota aquesta interrelació entre els 
ciutadans i l’ajuntament. Les funcions principals de l’ordenança, son d’informació i de 
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gestió, informació per tot lo que els ciutadans necessitin saber del nostre municipi o dels 
procediments administratius, i la gestió en quant a desenvolupar i solucionar els temes 
aquests que ens presenten els ciutadans. L’objecte de la ordenança bàsicament, és 
protegir els drets dels ciutadans, però també recordar-lis les seves obligacions, de totes 
formes a un dels objectes principals es definir totes les activitats assignades a aquest servei 
d’atenció al ciutadà, que antigament es feien a cada dependència unilateralment, i ara es 
fan centralitzadament a través d’aquest servei. 
Per lo tant aquí, lo que es fa és establir unes normes de procediment totalment unificades, 
amb això és garanteixen els drets dels ciutadans en quant a ser informats, també ser 
orientats en tots els tràmits, el coneixement en qualsevol moment de l’estat del seu 
expedient, a obtenir resposta expressa del ajuntament, o sigui aquí l’ajuntament adquireix 
un compromís de donar una resposta al ciutadà depèn del tràmit en el que estigui immers, 
o sigui ja no, no l’ajuntament en això agafa un repte de dir nosaltres ens comprometem a 
respondre les necessitats dels nostres ciutadans en un període determinat, segons la 
instrucció de treball que hagi dit del temps que es necessita per aquest tràmit. S’evitarà 
que els ciutadans aportin documentació que l’ajuntament ja en té possessió d'ella, per lo 
tant no es duplicarà documentació, s’evitarà el tràmit de papers repetitius, el tràmit 
d’aportar ara documents que ja existeixen a l’administració. El ciutadà podrà saber qui 
porta el seu expedient, en tot moment també, i qui és el responsable de la seva gestió. 
Podrà formular al·legacions durant tota la vida de l’expedient. I en definitiva això lo que 
comporta, aquesta ordenança lo que comporta és una interrelació entre tots els 
departaments per unificar el servei, i una interrelació entre l’administració, alies 
ajuntaments, i el administrat, alies ciutadà.  
Això es farà com li he dit, de forma centralitzada i única, amb lo que podríem dir, lo que 
s’anomena avui en dia, la finestreta única.  
De totes formes, permeti-me’n per acabar que faci una reflexió de el gran salt que 
representa això per aquesta legislatura. Per mi senyor alcalde, això representa un gran salt, 
i li diré el per què, nosaltres des de que vam començar a governar una de les coses que 
hem anat dient a tots els ciutadans és que la nostra intenció és d’apropar els serveis als 
ciutadans, prova d’això és que aviat tindrem un nou CAP a Segur, tindrem un nou institut, 
hem tingut un nou CAR aquí a Calafell, etc., no em faré extens en aquesta explicació, 
però ara es tracta d’apropar el nou SAC, el nou SAC al nucli de Segur, i properament 
esperem fer-ho a Calafell Platja.  
Això què significa, això significa i demostra que aquest és l’ajuntament que creu en tots 
els seus ciutadans, estiguin al nucli que estiguin, i lo que estem fent aquí és no demanar-li 
als ciutadans que es desplacin de qualsevol nucli a Calafell Poble, als baixos del 
ajuntament sinó lo que estem fent aquí és portar l’ajuntament en aquest segon pas al 
nostre nucli de Segur. O sigui l’ajuntament és desplaça per primera vegada a la seva 
història a Segur, a donar els mateixos serveis i cobrir les necessitats de tots els nostres 
ciutadans, sense necessitat de desplaçaments innecessaris entre els nuclis de Segur, Poble i 
Platja, cap a Calafell Poble, i properament ho aconseguirem entre Calafell Platja i Calafell 
Poble. Per lo tant, podríem dir també que ja a Segur també tenim l’ajuntament, ja no ho 
tenim només aquí, com s’ha anat dient altres vegades. Inclús farem alguna innovació en 
aquell nou SAC que segur que properament, senyor alcalde, jo li demanaré que inauguri 
per què ja el tenim pràcticament preparat, alguna innovació que també evitarà la mobilitat 
interna del propi barri, que ja...ja es veurà. Jo li insto a que convidi la majoria de ciutadans 
possibles, a que vinguin a veure les noves instal·lacions d’aquest SAC que obrirem a Segur. 



 

19 

 

Per lo tant, crec que és un gran salt, crec que apart de les obres que s’estan realitzant per 
apropar tots els serveis de primera necessitat a tots els barris, aquí lo que estem fent és 
apropar al nostre ajuntament a tots els nuclis i crec que mereixia la pena, sinó més un 
comentari, del per què aquesta ordenança la passem avui. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Moltes gràcies. Intervencions. Hi ha algú que vulgui intervindre, no, sí vols 
intenvindre. Endavant, doncs, endavant. 
 
Sr. Rion: Sí, gràcies senyor alcalde.  No, per refermar, justament el que acaba de dir el 
ponent, i alhora doncs per, per esperonar-lo i per què continuï treballant en aquesta línia i 
per felicitar-lo òbviament, per què és cert que s’ha donat un salt molt important.  
La imatge amb la que ens varem trobar, doncs malauradament, per què patíem com a 
propis ciutadans, del nostre propi ajuntament, de veure que amb els papers, doncs per 
aquí per la Plaça Catalunya del ajuntament, anava el veí cap a una dependència, d’aquella 
dependència amb els mateixos papers, anava cap a un altre, i quan ja estava d’aquella 
altra, anava cap a un altra. I on està cadastre? I on està obres? I on està?... En fi, era tot 
un itinerari molt tortuós i això finalment s’ha pogut solucionar. Els nostres veïns, les 
nostres veïnes, els nostres ciutadans i ciutadanes ja saben a on d’anar, han d’anar, han de 
venir aquí, a l’edifici del Ajuntament, tenen un servei modern on els atenen.  
Afortunadament i com s’ha dit també tenim això a Segur de Calafell, els veïns de Segur 
també tenen ja un punt de referència per comunicar-se i per relacionar-se amb el seu 
ajuntament. I ens queda la platja. Ho ha dit el regidor, ens queda la platja, a veure en el 
tram doncs d’aquest mandat, quins passos es poden donar doncs per què també els veïns 
i les veïnes de la platja doncs tinguin aquest punt de referència, tinguin aquest punt 
d’interrelació amb el seu ajuntament, que és la seva administració més propera, és allà on 
van i demanen de tot i més, i amb tot el dret, el que passa que també i ara amb aquesta 
ordenança doncs se’ls hi pot clarificar molt millor que és el que sí que els hi pot donar el 
seu ajuntament, i que és allò doncs que no els hi pot proporcionar el seu ajuntament, i allà 
hi ha una guia també més clara, i allà hi ha una regla de joc i de comportament que 
suposa un gran avenç, però juntament amb això i també ho ha dit, el ponent, el regidors 
de serveis interns, doncs clar, l’atenció telefònica i l’atenció telemàtica. Vull dir que estem 
posant l’ajuntament al dia, cosa que en fi, costa de que es visualitzi però sí que és 
important dir-ho, i els primers beneficiaris d’aquestes actuacions, com moltes d’elles s’han 
fet, portes endins, doncs son els nostres veïns i les nostres veïnes, i per això, per això volia 
fer aquesta intervenció, per què crec que és un motiu de.. de satisfacció per tots plegats. 
Gràcies, senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Bé, Partit Socialista. 
  
Sr. Ferré: Sí, nosaltres volíem intervenir per què el més solidari, és que aquest punt és molt 
important i calia remarcar-ho bé, com ha fet també el regidor i també ha fet també el 
Carles Rion. En aquest cas, nosaltres felicitem la feina  que s’està fent, felicitem la feina 
que s’ha començat a fer des del primer dia ja, per què si recordem ens vam trobar unes 
dependències noves com eren l’antic OAC i ara es diu SAC, sí que estaven amb un disseny 
ja fet, amb unes obres fetes i unes persones darrera el taulell, però calia dotar-los d’aquest 
contingut i d’aquests mecanismes i procediments que fessin que aquestes persones 
tinguessin doncs l’eficàcia que el ciutadà esperava, per tant ha sigut una feina des de ja fa 
temps des del principi de legislatura, que s’ha estat fent, primer es van convocar fins i tot 
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les places, per què aquestes persones que estaven darrera el taulell fossin les que 
tinguessin més preparació i millor formació, això és lo que va fer al principi de tot, i a 
partir d’aquí, paral·lelament s’estava treballant ja amb dotar-los de tots els mitjans 
electrònics i informàtics, per tal de poder fer doncs la seva feina una mica millor, però no 
només això sinó també tots els procediments que s’havien de fer en cadascuna de les 
coses que demanaven els ciutadans i com havia de respondre l’administració vers a això, 
per tant jo crec que s’ha fet una feina molt important. Segur que anirem evolucionant i 
anirem dotant-lo cada vegada més de més contingut, a més a més, de centralitzar-lo, de 
centralitzar-lo fins al punt en que moltes d’aquestes coses que calia venir a la planta baixa 
del ajuntament els ciutadans s’havien de desplaçar a la planta baixa del ajuntament, per 
poder fer aquestes gestions, ara ho podran fer, ja en el barri de Segur, i amb molta més 
facilitat que abans i moltes gestions que abans calia que vinguessin dos, tres, quatre, cinc 
vegades al ajuntament, amb una sola vegada segurament ja ho podran resoldre.  
Per tant, estem facilitant molt més, la gestió que pugui fer l’ajuntament, però també 
alhora el servei que es pot donar als ciutadans. Esperem que també el SAC de la platja, 
doncs ben aviat també pugui ser una realitat, però lo que sí que hem de fer sempre és fer 
primer els procediments, i fer primer lo que és la dotació de la informàtica i de totes les 
eines per portar la tasca doncs a bon port i per tant després un cop fet això, sí que és pot 
ampliar i descentralitzar cada cop més aquest servei.  
Per tant, jo crec que avui és un motiu d’alegria per tots per què estem treballant en un 
cosa que històricament l’ajuntament doncs havia deixat una mica de banda, i ja no dic que 
en quines legislatures, ni res, per què no val la pena, per què ha sigut, ha sigut una tasca 
de tots els governs que hi ha hagut al darrera, i per tant creiem que era un tema 
important que calia destacar avui, però també era un tema important que els ciutadans 
s’adonessin de la feina que hi ha al darrera, per què és una feina que no es veu. Només 
quan un ciutadà va a l’ajuntament, doncs ja es troba tot el mecanisme procedimental 
dons fet, i tot ja s’ho troba doncs preparat, i ja veu que funciona millor. Però si ho 
compara, amb com funcionava això, doncs fa un anys enrere, segurament s’adonarà de la 
diferència i el canvi que ha patit aquest ajuntament. 
Per tant, felicitar al regidor, felicitar al seu equip, felicitar també als informàtics que han 
treballat també molt a fons, en aquest tema doncs per poder fer que l’administració tots 
els departaments estiguin comunicats entre sí, de forma bé, doncs més ràpida i més àgil i 
per tant, doncs creiem que calia destacar aquesta tasca i sobretot en el punt d’avui que és 
un dels més importants d’aquest ple. 
 
Sr. Sánchez: Moltes gràcies.  Hi ha alguna rèplica a les intervencions? Sí. Endavant, 
Convergència i Unió. 
 
Sra. Suárez: Després de les grans explicacions que ens han donat els regidors, a veure 
nosaltres sempre estem d’acord amb tot el que sigui un benefici a la ciutadania, és ben 
cert que s’ha decidit des de part d’aquest ajuntament fer una regulació a través d’una 
ordenança, a mi sincerament em sembla perfecte, per què així la gent sí que pot anar i dir 
i exigir els seus drets igual com tenen els seus deures, el que passa que a mi quan 
comencem a parlar amb tan... a donar tant de bombó i platí a una cosa que sí que és cert 
que fa anys que està en funcionament, que no és el primer ajuntament que té un SAC, i 
que la dimensió de l’administració i el camí, és anar a la e-administració, o sigui fins al 
punt que l’administrat no s’hagi de desplaçar al ajuntament, a mi em sembla perfecte que 
quedi regulat, que es posi... es posi com queda regulat per exemple, que s’ha de 
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respondre a una instància a vint dies... eh, també depèn, clar jo crec que aquí hi ha un 
vuit, per què s’hauria de desglossar exactament quin tipus d’instàncies, o sigui jo no dic 
que no estigui bé aquesta moció, en el primer moment que la vaig veure, em va semblar 
correcte i sincerament me l’ha d’estudiar millor per veure punt per punt, i article per article 
que es pot millorar, per què nosaltres el que sempre farem, son aportacions positives a 
una moció...ai, a una ordenança, perdona, perdona. Sí, bé a la moció nosaltres clar, sí que 
estem d’acord... (parlen fora de micròfon)... ja arribarem i tu ja veu de que votes, nen de 
la platja. 
Eh, clar ja arribarem. (Parlen fora de micròfon) Que això sempre ho dius, per què tothom 
ens equivoquem.  
En relació a la ordenança, i disculpeu a altre punt, encara que estava parlant d’una 
ordenança, comentar que la idea d’una ordenança és tenir tot ben enllaçat, i millorar tot, 
o sigui que en aquest cas, nosaltres estem a favor de que hi hagi una ordenança, que 
sempre s’ha de millorar i que això jo no crec que sigui el treball d’una ordenança, sinó el 
treball de molts anys de gent que s’ha posat a regular, a intentar donar un servei a la 
ciutadania i que aquí està molt bé, que ens posem medalles, per què s’ha fet una 
ordenança, però el que val és el dia al dia, que la gent vagi al SAC, que li donin una 
atenció correcta, que les persones que estiguin allà siguin persones qualificades i que 
donin la resposta correcte al ciutadà quan té un dubte i que això no es vagi allargant, o 
que establim un termini per respondre, que jo crec que això que està bé, no que quedi 
regulat, no, però jo crec que això podia comportar més problemes, més que sentir-se 
orgullós, no ha de posar que una persona ha de respondre en vint dies, no, no, per què a 
la fi els departaments tenen el seu funcionament, tenen els seus expedients, i a vegades 
ens agafem els dits, quan posem un termini que no... que no es podrà complir, i després 
sempre serà el tècnic, no, el que no ha pogut fer la seva... la seva feina pels motius que 
sigui. 
Al marge d’això, el que demanen és una continuïtat, que la gent que estigui al SAC, 
continuï, que treballi i que es vagi formant, que al dia a dia, siguin facilitats i que la gent 
se senti orgullós del seu SAC, però no per què s’hagi fet una ordenança per què quedi 
reflectida en un document, sinó per què el dia a dia demostri que s’està donant un bon 
servei al ajuntament, i que sí que està molt bé, tot el tema de que s’ha fet la 
descentralització, que tot no vagi al ajuntament, per què això és qualitat de vida pels 
nostres ciutadans, per què això de poder anar a la Platja en el seu moment, o a Segur a 
presentar la seva informació, està molt bé, però sempre, sempre tenint en compte de que 
el que val és el que es dona i no és només el tenir que entregar un document, sinó que la 
informació a la persona sempre estigui ben informada, des de el primer moment que posa 
un peu a la oficina del SAC. 
 
L’altra dia vaig deixar constància que sobretot alhora de quan es regulen temes d’atenció 
a la ciutadania, hem d’anar molt en compte amb el tema de la protecció de dades, cada 
cosa que fem i cada pas que es doni en relació a atenció a la ciutadania i informació hem 
de tenir molt, molt de compte i anar amb molt d’ull, amb el tema de la llei de protecció, 
orgànica de protecció de dades, per què els tenim sobre contínuament.  
 
No sé, mes que res, és que cada pas que es doni, es doni un pas en ferm i amb la 
seguretat de que s’estan complint les lleis i que en cap moment, cap ciutadà podrà dir que 
s’han vulnerat els seus drets, com és aquest cas el tema de la protecció de dades. Gràcies. 
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Sr. Sánchez: Molt bé, moltes gràcies.  
 
Sr. Ferré: Per què a veure, a mi em sembla molt bé la intervenció és la que tocava fer... 
Sr. Sánchez: Ramon, Ramon... rèplica però no polèmica, eh, rèplica. Endavant. 
 
Sr. Ferré: Rèplica en el sentit en que està bé que des de Convergència i Unió doncs es 
destaqui lo que s’havia fet abans i lo que es vol fer en un futur o lo que es pugui en un 
futur, però a nosaltres ens tocava reivindicar la feina que s’està fent. 
 
 I si s’hi fixen, no he parlat jo d’ordenança, no he felicitat a ningú per fer una ordenança, 
he felicitat per la feina que s’està fent i pels procediments i pels mecanismes que s’estan 
posant per què el ciutadà tingui la millor resposta de l’ajuntament. Això és lo que jo he 
felicitat, no la ordenança, la ordenança és lo que passem avui i m’ha servit a mi d’excusa 
per treure aquest tema en el ple. Per què bé, doncs a vegades surten coses relacionades i  
pots explicar la feina que s’està fent, per què sinó aquesta feina no s’explicaria i crec que 
els ciutadans és bo que ho sàpiguen que s’està fent una feina molt important a nivell 
intern de l’ajuntament per què funcioni molt millor i que es modernitzi, i és veritat que 
hem d’anar cap a la e-administració i que tothom, els ciutadans puguin fer ja les 
demandes inclús per Internet, ja hem començat a fer-ho... ja hem començat a fer-ho, no 
ha calgut fer l’ordenança, ja està alguns procediments ja es poden fer avui dia per 
Internet, i cada vegada em podrem fer més, per tant la feina que s’està fent a nivell intern 
del ajuntament, però ja pot haver-hi una eina que el ciutadà pugui entrar a través 
d’Internet, que si a darrera no hi ha una feina feta de que aquests procediments tinguin 
un patró, tinguin un guió de com s’ha d’articular tota la resposta, no servirà de res, per 
tant aquest feina és la que ara s’està fent i s’està doncs ja treballant en tot aquest aspecte, 
per tant jo he felicitat de nou al regidor, a tot el seu equip, per la feina que s’està fent, per 
la feina feta, feta fins ara i per què doncs ja els ciutadans poden disposar de molts 
procediments que fa dos, tres, quatre anys no tenien la possibilitat de resposta immediata 
per part de l’ajuntament, ara és possible, per tant això de bombo i platillo i tot això que ha 
dit per despistar una mica, és normal que vostè vulgui despistar una mica, però no cal, vull 
dir lo que s’ha de fer és explicar la feina que s’ha fet, i dir que ara els ciutadans doncs 
poden disposar d’una administració una mica millor de com estava fa uns anys, almenys 
una mica millor, i segurament d’aquí a un any podrem dir que encara està molt més bé. 
Per tant, felicitar per la feina que s’ha fet. 
 
Sr. Sánchez: Senyor Parera, sisplau. 
 
Sr. Parera: Sí, només... molt poques paraules. És llastimós, és llastimós haver de sentir 
discursos i felicitacions. Jo em pregunto, amb la crisi que hi ha que repercuteix al 
ajuntament, els funcionaris els mateixos, els regidors els mateixos, si no haguéssim fet 
això, què hauríem fet. Per què discursos, per què hem de felicitar a la gent, que no han 
cobrat els informàtics? No tenen els seus sous? No es compleix amb els contractes? Els 
regidors es varen comprometre a servir el municipi i de a més a més de rebre els seus 
honoraris, i ara s’han de felicitar els regidors i s’han de felicitar els informàtics i s’ha de 
felicitar a la gent... per què discursos? Les obligacions s’han de fer i es fan i es calla pels 
discursos. Estem... jo personalment estic molt cansat dels discursos. Res mes. 
  
Sr. Sánchez: Bé, el ponent si vol tancar sisplau. Sí, sí, endavant. Endavant. 
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Sr. Robert: Gràcies, senyor alcalde. Bé, jo per finalitzar agrair totes les intervencions que 
s’han fet, agrair el suport per lo que entenc de tots els grups municipals de totes les 
persones que formen la taula del ple, menys el senyor Parera, però jo voldria puntualitzar 
dues coses. 
 
Una és que l’esperit de la intervenció d’avui, no ha sigut parlar d’una ordenança, sinó com 
ha dit el meu company del compromís que té aquest ajuntament, tots els seus 
components, no només l’equip de govern, sinó tots els seus components, ara destacar 
l’equip de govern, que és el que governa i és el que ha de portar els temes endavant. El 
compromís que tenim amb els ciutadans, apropar els serveis, en aquest cas apropar 
l’ajuntament als seus nuclis, com ja he dit, i en quant a la llei de protecció de dades, dir 
com deuen saber tots els regidors que formen la mesa del ple, l’ajuntament des de que 
vam entrar a governar, nosaltres, hem fet tot un procediment de normalització de fitxer, 
que això no existia, s’han determinat responsables d’aquests fitxers que això tampoc 
existia, i s’han realitzat auditories informàtiques oficials, que això tampoc existia, per lo 
tant que no es preocupi els ciutadans de Calafell, que en quant a la Llei de Protecció de 
Dades l’Ajuntament està complint, escrupolosament, amb tots els requisits que aquesta 
llei comporta i jo aquí ho deixaria clarificat, l’esperit de la intervenció d’avui i les 
felicitacions, no sé si sobraven o no, sinó jo crec que ens hem de felicitar tots els que 
estem en aquesta taula per què lo que estem fent aquí, com he dit és apropar el servei al 
ciutadà i sobretot aquest servei tan directe que atén i complementa totes les necessitats i 
peticions que es fan. Moltes gràcies. 
 
 
 
El Ple de la corporació  amb 12 vots  a favor, 7 dels membres del PSC-PM, 1 del regidor 
Carles Rion Tetas, 1 del regidor Àngel Verge Martín, 1 de la senyora Maria Victoria 
Ortigosa Rodríguez, 1 del regidor José Manuel Núñez Castaño i 1 del regidor Josep Parera 
Ribell acorda: 
  
1.- Aprovar inicialment  l’ordenança del servei d’atenció al ciutadà (S.A.C) 
 
2.- Sotmetre l'esmentat acord a informació pública per un termini de trenta dies hàbils en 
el Butlletí Oficial de la Provincia, al tauler d’anuncis de la corporació i en el diari de major 
circulació a l’objecte que els interessats puguin presentar al·legacions i suggerències que 
hauran de ser resoltes per la Corporació 
 
3.- L'Ordenança es considerarà definitivament aprovada si durant el termini esmentat no 
s’han presentat reclamacions. 
 
4.- Transcorregut el termini abans esmentat, publicar el text íntegre de l’Ordenança del 
Servei d’Atenció al Ciutadà al municipi de Calafell en el Butlletí Oficial de la Província, i no 
entrarà en vigor l'endemà de la publicació i hagi transcorregut el termini previst a l’art. 
65,2 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, modificat per la 
Llei 11/99 de 21 d’abril. 
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4.4.4.4.----    MOCIÓ  PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ I MOCIÓ  PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ I MOCIÓ  PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ I MOCIÓ  PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ I 
DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA I PEL REGIDOR NO ADSCRIT JOSEP PARERA DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA I PEL REGIDOR NO ADSCRIT JOSEP PARERA DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA I PEL REGIDOR NO ADSCRIT JOSEP PARERA DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA I PEL REGIDOR NO ADSCRIT JOSEP PARERA 
RIBELL PER DECLARAR LA CONFRARIA DE PESCADORS BÉRIBELL PER DECLARAR LA CONFRARIA DE PESCADORS BÉRIBELL PER DECLARAR LA CONFRARIA DE PESCADORS BÉRIBELL PER DECLARAR LA CONFRARIA DE PESCADORS BÉ    CULTURAL D’INTERÈS CULTURAL D’INTERÈS CULTURAL D’INTERÈS CULTURAL D’INTERÈS 
LOCALLOCALLOCALLOCAL    
 
    
Que presenta el grup municipal de Convergència i Unió, el Grup municipal del Partit 
Popular de Catalunya  i el regidor no adscrit Josep Parera i Ribell al Ple d’aquest 
Ajuntament. 
 
El passat dia 6 d’octubre de 2010 es va celebrar un Ple extraordinari i urgent en el que es 
va aprovar, provisionalment, el famós pla d’ordenació urbana municipal (POUM). De la 
documentació aprovada en destaca el catàleg de béns de patrimoni a protegir. 
 
Aquest catàleg recull aquells elements que tenen valor pel seu interès històric, artístic, 
etnogràfic o sentimental.  Potser no són obres de gran qualitat però són l’essència 
material d’un lloc i d’un poble. 
 
Així mateix, els elements que formen part del patrimoni arquitectònic i arqueològic són 
aquells que, atesos els seus valors d’interès cultural, recullen les particularitats i defineixen 
millor la identitat d’un grup humà concret més enllà dels temps presents.  
 
Qualsevol element heretat dels nostres avant passats, per insignificant que ens sembli, 
comport un seguit de valors que cal protegir per tal de poder-los transmetre a les 
generacions futures. 
 
La Confraria de pescadors reuneix tots els requisits esmentats anteriorment i que estan 
extrets del propi catàleg, i és per aquest motiu, que com a patrimoni està inclòs en el 
catàleg de béns a  protegir que incorpora el POUM aprovat provisionalment,  tal i com 
s’ha indicat el passat 6 d’octubre. 
 
Creiem que la Confraria de pescadors forma part de la nostra identitat com a municipi, 
que ens ajuda a explicar i a transmetre com era el nostre passat mariner i els valors 
d’aquest  a les generacions futures, tal i com s’ha anat fent amb l’alumnat de les escoles 
municipals i de fora que així ho han volgut. 
 
Aquest pensament no només el tenim els grups polítics amb representació al consistori i 
que presentem aquesta moció, sinó que són moltes les persones i entitats que creuen el 
mateix.  És per aquest motiu, que a la present moció s’adjunten els documents d’adhesió 
de les diferents entitats, organitzacions i partits polítics així com les signatures de la 
ciutadania que en donen recolzament. 
 
Totes les associacions i grups polítics aquí representants volem un nou passeig marítim, un 
passeig que posi de rellevància el nostre passat mariner, que sigui agradable per a les 
persones que ens visitin i que sigui un orgull per a tothom que viu al nostre municipi i això 
serà possible si no destruïm el passat, si integrem en aquest nou passeig l’edifici de la 
Confraria de Pescadors. 
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La màquina històrica que guarda l’edifici i que tothom coneix com la maquinilla que es 
feia servir per arrossegar les barques dels pescadors fins a la platja h estat declarada bé 
catalogat i forma part del patrimoni cultural català. 
 
L’article 17 de la Llei 9/1993 de 30 de setembre, del patrimoni cultural català estableix que 
la competència per a la declaració d’un bé cultural d’interès local correspon al Ple de 
l’Ajuntament, en els municipis de més de 5000 habitants. 
 
Per tant, atenent a les consideracions anteriors demanem al Ple l’aprovació dels següents 
 
ACORDS: 
 
PRIMER.- Declarar l’edifici de la Confraria de Pescadors de Calafell bé cultural d’interès 
local 8BCIL) 
 
SEGON.-Notificar el present acord al departament de cultura de la Generalitat de 
Catalunya, perquè faci constar la inscripció en el catàleg del Patrimoni Cultural Català. 
 
Sr. Sánchez: Sí, qui farà de ponent d’aquesta moció? Tu faràs de ponent, endavant. 
 
Sr. Olivella: Bé, moltes gràcies, senyor alcalde. Molt breument, per què pensar que ahir, un 
dia abans del ple i doncs dins de la legislatura doncs ha estat un dia important el fet de 
que es convoqués una junta de portaveus, doncs un dia abans i que no ho fes el mateix 
dia de pressa i que en poguéssim parlar. Pensar que dins de tot, doncs s’ha de valorar com 
una cosa positiva, a tenir en compte, i espero i desitjo que d’ara en endavant això sigui 
normal i que se’ns pugui anar informant dels temes i en podem parlar, potser més que el 
que hem parlat fins ara.  
De tota manera, anem al tema de la moció, bé, la moció, parlo en representació dels meus 
companys, no, en aquest cas de l’Olga Elvira, que representa el Partit Popular, bé els meus 
companys de grup i del Josep Parera, com a regidor no adscrit, però per què doncs ells 
també estan i donen suport a la moció i per tant entre els tres l’hem signada, com els tres 
grup que podem signar-la directament des d’aquí.  
Però a més a més, s’hi ha adherit a la moció doncs tota una sèrie de gent que no tenen 
representació directa aquí al ple, que son doncs grups polítics com Esquerra Republicana 
de Catalunya, Iniciativa per Catalunya Els Verds, també la mateixa confraria de pescadors, 
el col·lectiu Salvem, el col·lectiu o plataforma “Salvem la confraria”, i tot el seguit de 
signatures que aportaven, i el grup “Amics del Patrimoni”. O sigui que som gent que 
donen suport o han donat suport al llarg d’aquest temps que la confraria no s’enderroqui. 
Jo penso de tota manera que aquí es podien estar parlant una hora, no, del motiu del per 
què presentem la moció aquesta, i al cap i la fi, doncs donaríem voltes a tot un seguit de 
qüestions que jo crec que... no jo, que creiem... que creiem nosaltres de que estan prou 
clares. O sigui, nosaltres tirant enrere, sempre hem pensat des de l’anterior legislatura, ja, 
doncs hi havia un grup de gent que la confraria no es volia, no es volia enderrocar quan 
s’havia de fer el Passeig Marítim, sinó que en el moment en que es va negociar aquell... el 
Passeig Marítim anterior, es va fer el projecte, a l’anterior legislatura, doncs el que es feia 
era integrar la confraria dins del Passeig Marítim. 
Ah, bé, sembla ser que en aquell moment, tothom això ho veia clar, i tothom veia que la 
integració era factible fins al extrem de que a costes, al Ministeri de Costes es va parlar 
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sempre de una cosa que fos innegociable, o sigui la Confraria era innegociable 
l’enderrocament, i el Passeig es va aprovar, es tirava endavant per fer el Passeig Marítim i 
mantenir la Confraria.  
Clar, la nostra sorpresa ha estat després, i sobretot doncs a partir de la Setmana Santa 
passada, quan de cop i volta, doncs vam saber, però bé o passo així per alt, no, una mica 
de pressa, vam saber que la confraria es volia enderrocar i es volia fer un altre tipus de 
passeig i un altre tipus de forma, i un altre de plantejament, bé.  
Aleshores ja li vaig manifestar ahir, i li vam manifestar al senyor alcalde, que nosaltres el 
passeig volem que es faci, sinó és fa el que es feia abans i se’n fa un altre, doncs bé, això 
son punts de vista de la gent que governa i la seva responsabilitat, però que si el que es 
pretén es fer un museu al aire lliure, i es pretén recuperar tot un seguit de dunes o dels 
madalers que dèiem abans, doncs bé, cada un té els seus criteris, i pots estar més d’acord 
o menys d’acord, però endavant, si s’ha de fer, o sigui aquest no és el nostre problema. El 
problema és que dins d’aquest museu del aire lliure, nosaltres el que volíem, que per 
comptes de fer al lloc on hi ha la confraria actualment un edifici de vidre on s’expliqués 
que allà hi havia la confraria, amb la maquinilla inclosa, nosaltres el que continuem 
defensant i molta gent del municipi també, de que es conservés el mateix edifici de la 
confraria i que es fes el que es volia fer en aquest edifici de vidre allà integrat com a 
museu més, o sigui una peça més d’aquest museu que va a davant del mar.  
Aleshores, simplement el que fem és això, no, o sigui reiterar avui una vegada més, 
demanar això a tots els membre, però direu, i per què això avui? Doncs bé, per què com 
que seguim tot aquest procés provisional de la... com ha dit, com diu la moció, el passat 
vuit d’oc... sis d’octubre del 2010, es va aprovar provisionalment el Pla d’Ordenació 
Urbana, el POUM, famós POUM, aleshores dintre hi ha tota la documentació d’un catàleg 
de béns de patrimoni a protegir entre ells hi ha la Confraria. Aleshores com que és un bé a 
protegir, sinó és tota, és un trosset o lo que sigui, però és igual, nosaltres el que creiem és 
que basant-nos en aquest tema, en aquest punt, la Confraria ja té part de protecció, o 
sigui una part està protegida, per tant el que avui crec, o sigui com que tots em sembla 
ser que això ho tenim clar, que la protegim, aleshores és incoherent el fet de que es digui 
que es vol encarregar. Per tant jo crec per tranquil·litat, de tota la gent que ens pugui 
escoltar, i tranquil·litat del municipi, doncs el que fèiem avui amb aquesta moció, es 
demanar el suport i que deixés clar, i sense cap protagonisme personal de ningú, per què 
vull dir, si això és vol modificar i canviem el títol de la moció totalment, i es diu “tot l’equip 
de govern i tot el govern municipal, el que vulgueu, tot el consistori, doncs es ratifica i 
està d’acord en mantenir aquest edifici, tal com diu el catàleg i intentar lluitar per què això 
no es pugui enderrocar”, jo crec que aquí, la... vull dir guanyaríem el fet de que el 
Ministeri, per molt que ens digui s’ha d’enderrocar, d’aquí no se quants anys, que això 
suposo, que avui també tornarà a sortir aquí, penso que a veure, que hi han casos, no, 
casos plans a la costa i molt propers, a Tarragona, per exemple, el Fortí de la Reina, era un 
ús privat del que es feia allà, s’ha tancat a l’ús privat, però l’edifici continua sent-hi.  
Per tant per molta Llei de Costa que hi hagi aquí, si és públic, però es pot fer privat, tot és 
“arregable”en aquesta vida. Jo penso que la nostra, la nostra obligació d’avui és no 
pensar en qüestions de si és o si deixa de ser, jo penso que com a consistori, hem de 
prendre la decisió ferma de si tenim clar, que volem aquesta confraria integrar-la dins 
d’aquest museu al aire lliure, tal com és o arreglant-la o posant-la del període que era, i si 
estem d’acord, jo penso que una cosa que té la gent que és la força interior, per lluitar, 
per una cosa que ell creu. I crec que si nosaltres hi creiem, lluitarem per aquesta confraria i 
ho guanyarem, per què això es pot guanyar. Es pot guanyar, si es vol. Si es vol es pot 
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guanyar, torno a repetir, si fos un restaurant, si fos una vivenda pública, vivenda, lo que 
sigui, unes coses que son d’un altre tipus d’usos, possiblement no, però una cosa que sí 
que es pot fer d’ús públic, es pot fer, per tant crec que podem lluita per aconseguir-ho i 
més quan hi ha exemples claríssims i que caldria que em parlessin.  
Però vegi, jo crec que aquí no cal entrar en aquests detalls, jo penso que el que cal és amb 
l’esperit de que del catàleg tornar a pensar en el catàleg, si el catàleg està, ja està 
realment recollit, doncs avançar una mica aquesta feina... vull dir i no és medalla de ningú, 
jo penso que seria medalla del consistori, jo demanava això, senyor alcalde de que en nom 
de tots, vull dir, però ho podia haver parlat vostè, vull dir que jo no tinc cap interès de 
personalitzar-ho, però doncs de personalitzar res, que quedi clar, vull dir, però doncs 
avançant-nos a la feina que ja està feta, dins de tot aquest catàleg que ha fet l’ajuntament 
i dins d’aquest POUM, i avançar la feina i dir públicament doncs avui de que aprovem 
això, i que iniciem aquests tràmits per declarar bé cultural i d’interès local. Això ho pot fer, 
igual que es va fer amb la maquinilla fa uns anys, i ho va fer aquest ple també, cosa que 
ens pensàvem que ja estava protegida tota la confraria a llavors, jo pensava això, eh, però 
bé, és igual. Si busquéssim les actes, hi va haver una pregunta que es va dir si se protegia 
tot, i es va dir que sí, però és igual, no vull entrar en qüestions de si vam dir, de si vam 
deixar de dir... és igual, eh, la qüestió és que està protegida la maquinilla, o la maquineta, 
o li que li vulgueu dir de restaurament de les barques, i l’edifici no.  
Nosaltres tornem a plantejar així tranquil·lament el fet de que si vostès ho veuen bé, doncs 
torno a repetir, seria una qüestió de l’alcalde i el consistori. Gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Moltes gràcies. Intervencions. Senyor Parera, vol intervenir? 
 
Sr. Parera: Sí.  
 
Sr. Sánchez: Endavant. 
 
Sr. Parera: No m’allargaré gens. Mireu, Confraria, Confraria, desorientar la gent, canviar-
s’hi a camisa o embrutar-se la camisa per què la camisa no en la canviem ni els uns i els 
altres, alguns ens l’embrutem per què lo de la Confraria va començar, si em de parlar així, 
va començar d’una manera una mica estrany, en una reunió de govern, no diré ni 
comissió, ni coses d’aquestes, el senyor alcalde, bé mireu, “jo ara companys us haig de 
donar una gran noticia, hem aconseguit... he aconseguit, he aconseguit sis milions d’euros 
pel passeig marítim”, com que no em vull allargar, varen venir altres intervencions el 
senyor alcalde, molt lògic, per orientar el poble, i que tenim sis milions que farem això, 
que farem això. Arriba l’hora de la veritat, i ja hi som, que la Confraria s’ha de tirar a terra, 
que la Confraria s’ha de fer això, per que si cas no ens donen els sis milions de pessetes... 
sis milions d’euros, perdo. I que tombar que siguera, i anar remenant la truita de la 
manera que el senyor alcalde ha volgut, però hem arribat un moment que el sifó s’ha 
embossat. I ja hi som, i sents la gent, penses una mica, analitzes les coses, i jo pregunto, 
per què s’ha de tirar a terra, per què s’ha d’enderrocar? Per què? Jo dic si s’ha de millorar, 
que ja es havia de haver millorat, u o es pot millorar tal com sigui, jo em fa l’efecte 
que...em fa l’efecte i crec i ha de ser així que no s’ha de tirar a terra. Si s’ha de millorar es 
millorarà, no s’ha de millorar, ¡s’ha de millorar!, s’ha de millorar la Confraria, el local de la 
Confraria. Però jo com que no soc home de discursos, diré paraules que he sentit, 
paraules que he sentit, algunes persones ben qualificades, que t’agrada escoltar-les, han 
dit, per què la Confraria ha d’anar en un altre puesto, i la gent del municipi els hi hem 
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d’explicar “es que aquí hi havia hagut... allà hi havia hagut una Confraria, hi havia hagut 
un local... hi havia hagut això, sí, i com va ser això?”, sents uns altres que diuen, que 
tenen tota la raó tant la primera com aquesta altre que et vaig a dir ara, que diuen “si no 
hi hagués hagut la Confraria, el Carles Barral s’hauria quedat? Quants dies, quantes 
setmanes, i quants anys s’hi va passar el Carles Barral a aquesta Confraria?” 
Jo em fa l’efecte, que anem tots equivocats, anem tots equivocats, quan es tiren 
monuments, quan es treuen relíquies i es treuen coses, però és que a darrera de tot això, 
a darrera de tot això no hem de fer... s’han d’escoltar, segurament que tenen raó, la gent 
d’aquest municipi, que gràcies que hagin vingut, que fa poc temps que estan aquí, que no 
coneixen les arrels d’aquest poble, que no coneixen tota una sèrie de coses, que tan els hi 
fa. Però pensa senyor alcalde, i em dirigeixo a vostè per què tot això ho ha portat vostè, 
que hi ha molta gent que hi tenim sentiments, no hi tenen no, hi tenim sentiments. Jo de 
pescador no soc, però sobre la Confraria tinc els meus sentiments, i jo em fa l’efecte que 
tota aquella gent... on vas ara? Vaig a la Confraria. Que farà en allà? Faré petar la xerrada, 
D’on vens ara? Tan tard vens? D’on vens? Vinc de la Confraria. I aquests sentiments, i 
aquests lo que sigui, això no es pot... no podem agafar una goma i esborrar-ho, per favor, 
si hem de millorar, si hem d’enquadernar la Confraria, millorant-la, encofrant-la, hàgim lo 
que hàgim de fer, però sisplau mantenir-la. 
No em vull allargar més, no em vull allargar més, sisplau no tireu la Confraria a terra, no 
fem com la neumàtica, que no tindrem neumàtica. I en quatre dies no tindrem Confraria. 
Gràcies senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Moltes gràcies. Algú més vol intervenir? Carles. 
 
Sr. Rion: Sí, moltes gràcies senyor alcalde. Ja bàsicament per què ja coneixíem doncs el 
text, i el contingut d’aquesta moció i també doncs per algunes de les coses que s’han dit 
en darreres ocasions en aquesta mateixa sala de plens, i també doncs per les intervencions 
que hi acaben d’haver sí que m’agradaria dir algunes coses.  
Primer, però per centrar algunes qüestions, fer algunes distincions. És una moció aquesta 
que com bé ha dit el ponent, el senyor Joan Olivella, la presenten uns grups polítics, 
alguns en aquest moment doncs amb presència aquí en aquest plenari, el presenta també 
un regidor no adscrit, en aquest cas, el senyor Josep Parera, el presenten altres partits que 
no tenen en aquest moment doncs representació en el plenari, i algunes entitats.  
Aleshores jo tinc necessitat de fer algunes distincions, per què el que diré va adreçat als 
partits que han presentat la moció i que tenen representació en aquest plenari i també al 
regidor no adscrit que també a subscrit aquesta moció i que està aquí en el plenari. 
Per què? Per què entenc que aquí es debaten qüestions de contingut polític o amb 
transcendència política i això ho fan doncs els grups polítics o els regidors que tenen 
aquesta representació política aquí en el consistori.  
Pel que fa als altres grups, grups polítics que no tenen representació en aquest moment i 
que l’han subscrit, bé la seva aportació em sembla molt pobre, em sembla d’alguna 
manera doncs allò, apuntar-se a un “bombardeo” que se sol dir, o “aprovechando que el 
Pisuerga pasa por Valladolid”, jo també vinc i signo, vull dir, ara, ara es desvetllant, ara 
sembla que ei que passa aquí?, que mira doncs s’apropen les eleccions i per algun lloc 
hem d’aparèixer, bé, doncs va ho signen.  
Ara una altra cosa son les entitats, i la plataforma, doncs que també subscriuen això, i la 
plataforma salvem la confraria amb tota una sèrie de signatures, mireu jo davant 
d’aquesta plataforma, davant d’aquestes signatures i davant d’aquestes entitats tot el meu 
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respecte, tot el meu respecte. I també i separadament, l’entitat que està més directament 
implicada que és la pròpia Confraria de pescadors, val. I ara anava a dir no sé si pel Partit 
Popular aviat ja serà la Cofradia de pescadores, però de moment veig que ho subscriuen 
en català i és Confraria, al temps, al temps. 
Doncs, el cas és aquest, que per aquestes entitats, tot el meu respecte, escrupolós, 
escrupolós per què crec que és una mostra de manifestació, d’un punt de vista, d’un 
parer, d’una opinió que així s’ha d’encaixar, i així cal encaixar-la per part dels que en 
qualsevol moment tenen representació política, molt respectada, de tota manera sí que 
crec que és la primera moció, almenys aquest regidor, el Carles Rion veu en aquest 
plenari, en la que hi ha una barreja de grups polítics i entitats, i em sembla que això fa mal 
precedent, a mi almenys no... no m’acaba d’agradar, per què? Per què em dona molt la 
impressió, de que... o una de dos, o que aquí els partits estan instrumentalitzant a les 
entitats o que les entitats estan instrumentalitzant als partits, no m’agrada, de tota 
manera és respectable i és opinable, i és opinable.  
Per què? Per què clar jo no sé les entitats aquí, a on comencen i a on acaben de fer 
d’entitats, val, i entren en un terreny que és el de la politització de les qüestions i també 
els partits, no sé a on acaben i a on comencen doncs a fer política, que el que han de fer i 
entren i penetren perillosament a les entitats per polititzar-les, val, per això dic que em 
sembla un mal recurs o un mal precedent, senzillament, senzillament per això, ja sé que és 
opinable, i discutible, però aquestes instrumentalitzacions insisteixo, em semblen molt 
perilloses i em sembla que fan un mal favor a tots plegats. 
Dit això, i ara sí, concreto, senyor alcalde i m’adreço exclusivament al grup municipal de 
Convergència i Unió, al grup municipal del Partit Popular i al regidor senyor Parera, es 
presenta una moció l’esperit de la qual i l’objectiu de la qual és la defensa de l’edifici de la 
Confraria, i s’ha fet una exposició i uns certs arguments. Primera impressió, el que estan 
fent aquests grups i aquest regidor no adscrit és aixecar avui un monument a la 
demagògia i un monument al oportunisme polític, això és el que estan fent, això és el que 
estan fent. I diré per què?, i diré per què? I miri, i fins i tot, i no ho volia dir, però ho he de 
dir, em sembla fins i tot, ofensiu, ofensiu, ofensiu per totes aquelles persones entre les 
que m’incloc, i després diré per què, que sí certament tenim un sentiment per aquest 
edifici de la Confraria de Pescadors, em sembla fins i tot ofensiu. Per què hi ha persones 
que seuen aquí en aquesta taula, que no en saben, que no en sabeu res de la Confraria, 
res i no us ha preocupat mai, mai, però avui sí, avui sí, avui sí, avui veniu aquí, firmeu el 
que faci falta i avui per fer mal al vostre ajuntament, per fer mal en aquest equip de 
govern, per fer mal en aquest alcalde, avui sí, avui firmem, avui firmem. 
El govern actual, què ha fet el govern actual, aquest equip de govern, per la Confraria de 
Pescadors? Si se'm permet, ha estat dins d’aquest mandat, no un altre, i respecto molt 
tota la feina i fins i tot algun treball preparatori que s’havia fet amb anterioritat, ha estat 
en aquest mandat 2007, ara encara estem al 2010 que el varador mecànic de la Confraria, 
que la maquinilla, que alguns si els portéssim avui, avui mateix, 28 d’octubre, els 
portéssim allí no sabrien quina de les dues és, doncs aquest varador mecànic amb aquest 
govern ha quedat protegit, ha queda inclòs en el catàleg del patrimoni cultural de la 
Generalitat de Catalunya, això ha passat amb aquest govern, amb aquest ajuntament, 
amb aquest consistori, en segon lloc, també amb aquest govern i amb aquest mandat la 
confraria com a edifici ha estat inclosa en el catàleg de l patrimoni arquitectònic i 
arqueològic de Calafell, és un document annex, es diu i no entenc la ironia, però es diu en 
la pròpia moció del famós POUM, es veu que fer un Pla General és allò és que camí... camí 
a la fama. Doncs bé, ha queda inclosa, solament amb la protecció del varador, a nivell de 
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la Generalitat de Catalunya, i amb aquesta inclusió en el catàleg, la Confraria, avui l’edifici 
de la Confraria, per què després ho diré i m’hi referiré i tinc aquí el patró major, la 
Confraria és molt més, molt més i valdrà la pena que ho recordi avui, és molt més que 
aquell edifici solament, hi ha moltes més coses a part d’aquella edificació.  
Dons bé, amb aquest govern i a dia d’avui, aquesta Confraria està blindada, i està més 
protegida del que heu estat mai, i sisplau, això per tots aquells que ens puguin, que 
assisteixen aquí i que ens escolten avui, això és una dada certa, això és un fet, aquesta 
Confraria amb aquest govern, avui està més protegida que mai. Ara bé, ara bé, 
immediatament ho he de dir, hi ha un condicionant, hi ha un condicionant la Llei de 
Costes, un condicionant? Que no l’ha posat aquest ajuntament, que no l’ha posat aquest 
equip de govern, que el posa l’Estat i ja fa dies que em sentiu parlar i que em coneixeu, no 
en soc gaire amic jo d’aquest Estat, no en soc gaire amic d’un Estat que el considera és tot 
el seu litoral frontera, frontera, des del Conde Duque d’Olivares, “cuando no se ponía el 
sol”, des de aleshores consideren tot el litoral frontera, i per això, i per això, i que quedi 
clar, per això no permeten res, per això tenen aquesta zona tan àmplia de servitud, per 
què els nois si ho volen, poden exercir el seu dret d’accés d’entrar i sortir per la seva 
frontera, val.  
Doncs aquest és un condicionant amb el que ens hem trobat, i ara vull entrar en el que és 
el tema, per què clar, ens ha vingut el senyor Olivella dient no, no... el tema d’avui és molt 
senzill, vull ser molt breu, no cal entrar en detalls, no cal donar-hi voltes, no jo crec, que 
cal entrar en detalls, senyor alcalde si m’ho permet i vaig acabant, i donar-hi alguna volta, 
per què el tema d’avui també és el Passeig Marítim de la platja de Calafell, val, el tema és 
el Passeig Marítim de la Platja de Calafell, s’ha de fer o no s’ha de fer el Passeig, s’han de 
buscar els recursos econòmics per fer el Passeig o no, ja hem fet la primera fase, l’hem 
d’acabar o no l’hem d’acabar el Passeig? D’això també se n’ha de parlar. I aquí, el voler fer 
el Passeig per al municipi, per tota la platja, per tothom que ens  ve a visitar, per potenciar 
Calafell turísticament, aquest passeig que hem de fer i que el necessitem com el pa que 
mengem cada dia, es troba amb aquest condicionant. Si les coses fossin tan fàcils i tan 
senzilles, que ens donessin els set milions d’euros, i l’he de corregir senyor Parera, no son 
sis no, son set. Si ens donessin els set milions d’euros, si ens deixessin fer el passeig que 
volem fer, i ens diguessin que no hi ha cap problema amb la Confraria, no el tindríem 
aquest debat avui aquí, no la tindríem aquesta discussió, però el dilema no el plantegem 
nosaltres, en els plantegen i això el que ens llaga, i és això el que ens llaga... i això és així, i 
això és així, val. I el patró major ho sap, jo li he portat un diputat del Parlament de 
Catalunya a la Confraria, jo li he portat per dir tocarà un dia defensar-la aquesta casa, 
tocarà un dia defensar-la aquesta Confraria, ara no li he fet anar per allí per Madrid pel 
Congrés remenant papers pels despatxos per fer després... no, el que hem de debatre de 
debò i a fons, és que tenim un problema per què volem fer el passeig i ens posen aquest 
condicionant. I la ciutadania espera de nosaltres, que l’acabem el passeig, eh, per què ja 
hem fet una primera fase i tothom vol que l’acabem, i la voluntat d’aquest equip de 
govern és acabar-la. Jo no sé, si hi han altres grups polítics que estan disposats a fer no sé 
quantes coses més, per veure si aconsegueixen que aquest equip de govern, del que el 
Carles Rion, que és qui ara parla, en forma part i molt orgullós, val, doncs també vol que 
s’acabi aquest passeig. Tenint en compte el que he dit abans, i que no s’oblidi, eh, que és 
aquest govern el que ha blindat la Confraria, el que la ha situada en el més nivell alt de 
protecció que no havia tingut mai. Ara les coses son como son i son difícils.  
I mireu, per anar acabant, la Confraria, sí, és aquest edifici, i ara m’adreçaré també molt 
humilment i molt modestament al patró major, la secretaria de la Confraria que els tinc 
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aquí presents, però ells saben igual que jo que la Confraria, també és la dàrsena pesquera 
que tenim al Port de Segur, allò també és Confraria, allò també és Confraria, allò també 
s’ha de defensar, ja ens vindrà el groc patró aviat, aviat, però allò també ho haurem de 
lluitar, i ho haurem de batallar i vull veure també, en tots els grups polítics, els vull veure 
també. 
La Confraria, la Confraria també és el Cinema Iris, i es va fer en el seu moment, i sap la 
Confraria que el Carles Rion, va estar al seu costat, es va fer el que s’havia de fer, per què 
el cine passés a ser la Sala, passés a ser un centre cívic de la platja, com ho havia sigut 
sempre, que no estava garantit, eh. Que ningú es confongui, eh, que l’època de a la 
bogeria immobiliària, això no estava garantit, eh. I el Carles Rion en aquell moment res 
tenia a veure amb la política i va fer costat al patró major, i a la Confraria i a tota la seva 
junta, per què allò pogués passar amb l’ajuntament que hi havia en aquell moment, però 
pogués passar a mans públiques per tenir-hi un centre cívic, que ben aviat veurà la llum, 
per tot el municipi, per tota la gent de la platja, com ha fet sempre, per cert la Confraria. 
Això no es nou, eh, això no és una novetat, eh, si tant sentiment hi ha, si tant l’estimeu, 
repasseu, repasseu una mica la història, si tant voleu parlar del varador, doneu-me una 
alegria avui, digueu-me el nom d’un parell de barques, solament dues, que varaven i 
treien amb aquella maquinilla, no en sabeu cap, cap ni un, però això sí, signarem aquí el 
que faci falta, si voleu ja en parlarem de sentiment, ara un home de govern, un home que 
ha de governar, i que ha de prendre decisions, no pot ser presoner dels sentiments, els 
sentiments hi son, però no pot ser presoner dels sentiments i el que encara és més 
imperdonable, no pot jugar amb els sentiments de la gent, que m’han vingut parents 
meus, veïns meus de baixa mar plorant, oi que ho tirareu a terra, heu conduit el debat 
aquí... els que la volen enderrocar i desfer-ho tot, i els que la volen salvar. Això no és així, 
això és fals, això és radicalment fals, el que es vol és fer un passeig i hi ha un condicionant 
que és el que ens imposa la Llei de Costes, i trobar aquí el punt d’equilibri, trobar aquí la 
solució, requerirà continuar parlant, no dividint la platja, per què clar aquí tothom té molt 
de recolzament al darrera, sembla ser que tothom diu això, o tothom diu allò. Perdoneu, 
perdoneu, hi ha opinions per tots els gustos, hi ha opinions per tots els gustos, i la feina 
nostra és conciliar, trobar un punt d’entesa, per poder tenir el millor passeig i per poder 
trobar la millor solució per l’edifici de la Confraria, que insisteixo la Confraria és més, quan 
s’ha hagut de parlar de piscifactories. Heu sentit a parlar de la dessaladora de Cunit i els 
problemes que li pot plantejar a la nostra pesca, o als nostres pescadors? L’heu anat a 
acompanyar amb algun lloc al patró major quan hi han hagut aquests problemes, quan hi 
han hagut aquestes qüestions? El Carles Rion, sí, i sempre l’acompanyarà, i sempre hi serà 
amb el patró major, allà on faci falta, per defensar els pescadors i per defensar la 
Confraria, sempre hi serà. No, al cap de tres o quatre anys, aquí mira ara, presentem una 
moció i ens hi apuntem aquí al carro, a veure que pesquem. 
Jo sí que en vinc de família de pescadors, jo la porto a les venes la sang, però he de posar 
tant de sentiment com coneixement, quan sequen aquesta cadira, que és una cadira 
honorable, i que hem d’honorar entre tots, i que hem d’honorar entre tots... i no abaratir 
d’aquesta manera, fent oportunisme polític d’aquesta forma.  
Miri senyor alcalde, acabo dient-li senzillament que avui se’ns planteja una qüestió per què 
el que es vol és obrir escletxa, fer més ferida, mirar de tensionar al màxim doncs a la 
nostra ciutadania, i als nostres veïns, ara ho han trobar per aquí amb el tema de la 
confraria, per veure si es pot generar divisió i enfrontament, però crec que no se’n 
ensortiran i crec que no ho aconseguiran, crec que igual que s’ha trobat una via de solució 
amb el Cinema Iris, i al final a la platja tindrem Centre Cívic, crec que amb el tema, i ho 
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crec i per això lluitaré amb totes les meves energies, crec que trobarem una solució també 
pel tema de la Confraria, tindrem passeig, tindrem un monument que ara no ho és, 
llastimosament, ara no ho és, i si haguéssim de llegir responsabilitats en algú, doncs ja em 
parlaríem un altre dia, però sí que podríem tenir aleshores un espai que realment pogués 
honorar als nostres grans, als nostres vells, a aquells que la van aixecar en el seu dia amb 
la seva suor i amb la seva feina, i amb la seva modèstia, i amb la seva humilitat, i fent la 
“pava” un mes d’octubre com és ara, val, ja us explicaré algun dia que vol dir fer la 
“pava”, val, doncs per honorar això, per honorar això el que cal és posar-hi molt de 
coneixement i posar-hi molta prudència, molta prudència i així i fent-ho així, els pobles 
avancen, d’una altra manera.... sí, riu, riu, Quim Vidal, frivolitza-ho, riu, riu, riu... que així, 
així, així poses el nivell, així poses el nivell... i que quedi clar, que quedi clar, que el Carles 
Rion, pesi a qui pesi, quan...no Sandra Suárez, no, no t’equivoquis... per moltes raons i la 
genètica també es una, i la genètica també és una... i estava dient que ara m’adreçava al 
patró major, quan trepitja la Confraria de Pescadors, quan trepitja aquest edifici, trepitja 
casa, trepitja casa, quan trepitja la sorra d’aquella platja, trepitja casa, i quan trepitja el bot 
salvavides, trepitja casa, val, per què així m’ho han ensenyat, per què així m’han educat, 
val, i ho respectaré sempre, sempre ho respectaré, per què m’han ensenyat a respectar-
ho.  
I si déu nostre senyor, i la mare de déu de Montserrat no em deixen així intentaré, així 
intentaré... sí per què dels homes ja em refio ben poc, així intentaré, així intentaré, així 
intentaré traslladar-li i ensenyar-li, i ensenyar-li, i ensenyar-li al meu fill. Moltes gràcies 
senyor alcalde.  
 
Sr. Sánchez: Bé, moltes gràcies. La intervenció d’Angel, sisplau. 
Sr. Verge: Bé, com sempre a mi em toca fer, suposo que és per la edat, però sempre em 
toca fer a mi, i parlar de... una micarrona de recorregut per què suposo que aquí, hi ha 
moltíssima gent que ens estan escoltant i m’agradaria que salpiquéssim una micarrona la 
història i la trajectòria d’aquest municipi. 
Calafell a principis dels anys cinquanta era un municipi que vivia exclusivament de la pesca 
i de l’agricultura, no hi havia res mes. Hi havia tres-centes barques de pesca en aquesta 
platja, em poden creure, hi havia tres-centes barques de pesca, i la gent vivia 
exclusivament de la pesca i de l’agricultura. A mitjans dels anys 50 es va produir un debat 
per què la gent reclamava un port, per què Vilanova se’n estava fent un, i si no es feia 
aquí, es perdia la pesca, no entraré en les circumstàncies, no hi vull entrar, però es va 
prendre la decisió de no fer el port. En aquell moment es va apostar, i crec que avui s’ha 
demostrat amb molt d’encert que una decisió que en aquell moment no entenia ningú, 
avui s’ha demostrat que era una decisió encertada i es va apostar pel turisme.  
D’aquelles tres-centes barques que hi havia a la platja, es van anar perdent, perdent, 
perdent, perdent... teníem un edifici davant de la platja, que es deia el bot salvavides, que 
per mi era l’edifici emblema d’aquest municipi, es va enderrocar, es va perdre el bot 
salvavides, es va perdre la trainera, es va perdre tot lo que hi havia dins del bot salvavides. 
Teníem un edifici que es deia el Tenyidor, es va enderrocar, es va perdre tot, teníem el 
Casal dels Pescadors, on t’anàvem i ens ensenyàvem als petits xxxxxxxx, es va perdre tot 
això. 
Bé, continuo, i faig una miqueta d’història per què la gent sàpiga del que estic parlant, no, 
i reconec que allò va ser un encert, per què es va apostar pel turisme, però també vull 
recordar que a finals dels anys seixanta, la Confraria de la que tinc que dir, i ho dic ben 
clar, només en queda del edifici original, la maquinilla, només en queda la maquinilla, la 
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Confraria es va reformar de dalt a baix, de dalt a baix, o algú es pensa que fa cent quinze 
anys hi havia finestres d’alumini, persianes de plàstic i tots aquests estris, no hi havia cap 
finestra a la confraria, no cap. Era el pes, no, no, diga-li en qui vulgui, estic parlant molt en 
serio, no n’hi havia cap d’obertura, era un edifici on hi havia unes taquilles que entraves 
on et despatxaven, i dues bàscules on es pesava el peix i es prenia, era això. Per això es 
deia el Pes i si jo avui hagués d’anar en aquell edifici, a explicar a un d’aquests nens que 
dieu que van allí i els hi expliqueu, em costaria molt d’explicar lo que era aquell edifici, em 
costaria molt, eh.  
Hauria de començar a fer dibuixos, i dir mira aquí hi havia això... això no hi era. Aquí hi 
havia això, això no hi era. La Confraria es va reformar de dalt a baix. Nosaltres avui l’única 
cosa, que almenys jo, eh, intento o he intentat i he treballat, per recuperar tot això que 
s’ha perdut, traslladar-ho amb una reforma nova en aquesta Confraria, posar-hi el bot 
salvavides, posar-hi la trainera, posar-hi tots aquest estris, posar-hi la maqueta i que sigui 
una cosa que sigui amb valor per tot el municipi. La Confraria l’únic que demanen, és fer 
una reforma com es va fer a llavors, i portar tot allò que s’ha perdut pel camí, portar-ho 
dins d’aquest edifici, per què les generacions que vinguin, no caldrà que els hi expliquin, ja 
ho veuran allà lo que era, amb un audiovisual, amb la maqueta, i amb tot lo que veuran 
allà dins, no caldrà que els hi expliqui ningú, la Confraria la veuran allí, lo que era la 
Confraria la veuran allí, i per tant, és que no puc acabar d’entendre, i mira que hi he 
donat voltes, i voltes, i he donat moltes voltes en tot això, si ho hem deixat perdre tot, tot, 
és que tot lo que teníem, ho hem deixat perdre tot, per les circumstàncies... pel turisme, i 
ara que estem apostant de veritat pel turisme, volem posar una cosa en valor, volem que 
la confraria d’aquí a dos-cents anys, no caldrà que ningú expliqui a ningú, que allà hi havia 
una confraria, per què ja la veuran, i la visualitzaran i veuran com era Calafell, ara no. És 
que ara... de veritat, jo em perdo, aquí em perdo... i a més a més, he sentit una cosa, aquí 
encara he sentit una cosa que s’ha comentat aquí, si s’hagués d’enderrocar aquesta 
confraria o en part i fer l’edifici inicial que hi havia inicialment amb les seves portes de 
ferro, amb el seu baròmetre que desgraciadament també es va perdre que era, per mi era 
la insígnia d’aquella confraria. 
Bé, el vam... és igual, però també es va perdre. És que hi han moltes coses que es van 
robar per aquest camí, jo tindria moltes, eh, moltes tindria de coses que es van robar, i 
que eren nostres. Ara no puc acabar d’entendre, ho dic de veritat, no puc acabar 
d’entendre aquesta oportunitat, que per mi és una oportunitat i m’és igual per què jo no 
sé lo que passarà, però jo lluitaré fins al final per què tot això que tinc al cap, tota aquesta 
il·lusió que tinc al cap des d’aquests tres anys i mig o quatre anys que fa que estic a dins, 
es dugui a terme. Si no hi ha la possibilitat, jo almenys hauré lluitat fins al final per què tot 
això no es perdi. Gràcies, senyor alcalde. 
 
Sr. Sánchez: Moltes gràcies. Sí. Partit Popular, sisplau. 
 
Sra. Elvira: Sí, moltes gràcies senyor Alcalde. Bé, jo, bé aquest és el torn primer d’exposició 
però jo ja tinc varies rèpliques a fer, lògicament, el que passa és que intentaré replicar dos 
coses molt puntuals i després suposo que en el torn de rèplica faré més.  
En primer lloc, dir-li per què a nivell personal, dir-li al senyor Carles Rion, que no se senti 
més català que jo, per què jo també soc catalana, jo puc parlar en català i en castellà, jo 
puc dir Confraria i puc dir Cofradia amb orgull, jo em sento tant catalana com espanyola, i 
aquest debat jo crec que no tocava aquí. Però dit això, la veritat és que m’agrada sapiguer 
que vostè és una persona de fe, i amb aquesta fe que ens ha dit i ens ha transmet al final, 
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jo crec que hauria de pensar... hauria de pensar per què precisament vostè que ens situa a 
uns ciutadans com a ciutadans de segona, i a uns altres com ciutadans de primera. Jo soc 
una persona com vostès diuen nouvinguda, i és veritat, porto... tinc quaranta anys i porto 
trenta-set anys de la meva vida aquí a Calafell, concretament al barri de Segur de Calafell, 
però sí li haig de dir una cosa, cada cop que entro a la Confraria de Pescadors, el 
sentiment que vostè pot tenir, els que no som d’aquí, que hem nascut en altres 
poblacions, el podem sentir exactament igual que vostè, per què aquelles... aquelles 
fotografies que n’hi ha allà, transmeten molt. 
Llavors dit això, voldria passar al per què del recolzament del Partit Popular a aquesta 
moció? En primer lloc, i tal com van dir a la junta de portaveus, el per què de nomenar bé 
cultural d’interès local és una manera de reiterar el que ja s’ha dit al pla general, és una 
manera de posicionar una altra vegada que volem que la Confraria, es denomini bé 
cultural d’interès local, però d’alguna manera també és per què des d’aquí avui, entre tots 
podem d’alguna manera salvaguardar aquella... aquell... tot el que és l’edifici per què vist 
així, jo crec que tot i que als 2018 com diuen vostès, i és veritat la cessió administrativa del 
Ministeri que... bé arriba a la seva fi... jo crec que si tots ens posicionem, seria molt bo, 
sigui qui sigui el que governi i n’hi hagi qui n’hi hagi a Madrid, a Catalunya i aquí al nivell 
local, jo crec que seria una manera de que... bé, de fer força per què això es pugui 
mantenir.  
Dit això, jo el que voldria també és fer dos incisos... bé, quatre punts molt bàsics de... des 
del punt de vista patrimonial, Calafell, la veritat és que un municipi que ens agrada 
mantenir els nostres arrels. Jo el que penso, és tal i com hem fet amb la Ciutadella Ibèrica, 
amb els actuals ibers, amb el Castell de Calafell amb la Edat mitjana i crec que la època 
dels pescadors, tal i com ha dit l’Angel Verge, és una època que lamentablement els 
agricultors tenim una minoria allà igual que els pescadors, però dels pescadors tenim 
aquest entorn que jo crec que és un entorn en el que podem veure i transmetre a la gent 
que ve, aquell passat nostre.  
Llavors, dit això i amb això sí que m’ha fet gràcia aquesta al·lusió, no sé qui ha sigut qui 
ho ha dit, el fet d’enderrocar un lloc per explicar que “això que n’hi havia aquí, fa uns dies 
estava... però ara t’ho explico aquí amb una foto”, jo crec que això és una miqueta 
surrealista. 
Després des del punt de vista social, el que sí és que ja ho he dit, és el... a mi... bé el 
respecte cap a tots els pescadors que han passat per aquí, sigui al edifici que n’hi havia 
abans que aquest, o sigui al actual, i siguin els pescadors que son jubilats, els que no hi 
son o els que... pocs n’hi hauran però que puguin venir. Jo crec que a nivell social, és un 
lloc per reconèixer aquesta feina desenvolupada durant tots aquests anys, i bé des del 
punt de vista urbanístic és que és veritat que aquest edifici necessita una remodelació i jo 
estic amb el Quim que ho ha dit fora del micròfon però és veritat, s’hauria de fer doncs les 
finestres potser de fusta, s’hauria de donar-li un caliu més... més de l’època de quan era, 
però jo crec que amb això, si estem tots d’acord, es pot arribar a fer, fent uns... fent 
aquests petits canvis per donar-li aquest caliu de quan era. 
I des del punt de vista polític, bé jo, tal i com van dir a la junta de portaveus, potser és un 
tema de la paraula famosa consens que sí que és veritat que des del equip de govern als 
partits en la oposició no se’ns va tenir en compte quan es va començar a parlar aquest 
tema, però bé això ja forma part del passat i ja no es pot arreglar. 
En quant als set milions famosos d’euros, m’agradaria sapiguer si l’actual ministeri, que 
ara li diuen, em sembla Medi Ambient i Medi Rural i Mariner, em sembla que li han 
canviat el nom, si veritablement aquesta partida que uns diuen que sí que hi és, uns altres 
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diuen que no hi és a Madrid, s’ho manegaran no sé el que estan fent amb aquests set 
milions d’euros, però el que sí està clar és que amb la retallada que han fet s’hauria de 
tornar a revisar si veritablement aquests diners hi son o no hi son.  
A nivell polític, ja per acabar, el que sí voldria dir és que jo crec que cap dels grups polítics, 
ni el regidor no adscrit intentem polititzar, l’únic que podem fer i tenim la gran sort per 
estar aquí representant a un munt de ciutadania, que es bastant important, el que podem 
fer és portar aquí al ple un punt que la ciutadania ens estava demanant. Jo no vull 
polititzar aquest tema, per part del Partit Popular, no vull acaparar cap mena de discurs 
polítics, jo l’únic que vull fer és que n’hi ha un munt de col·lectius i de gent que ens han 
demanat ajut i com tenim la oportunitat gràcies a déu d’estar aquí al ple, i de defensar-ho, 
jo no li donaria la importància que vostès li donen, de demagògia, oportunisme polític, 
entre d’altres adjectius que han anomenat. Jo crec que bé, nosaltres el que hem fet és una 
feina que vostès també farien si estiguessin en la oposició, que és algú que ve i et demana 
recolzament i et demana ajut, i vens al ple, i l’únic que fas és ajudar a aquestes persones. 
Que no s’equivoquin, que n’hi ha partits que no tenen representació, però que tenen un 
munt de gent al darrera, votants, futurs votants o no, que estan allà, però també n’hi ha 
associacions, com els “Amics pel patrimoni”, la plataforma del “Salvem la Confraria”, i la 
Confraria en sí, que son els que veritablement, si ajuntem totes les persones que estan al 
darrera tant de les associacions, com la dels partits polítics, som una gran majoria de 
ciutadans del poble de Calafell. Moltes gràcies. 
 
Sr. Sánchez: Moltes gràcies. Convergència i Unió, sisplau. 
Ha fet com a ponent, però ara us toca el torn. 
 
Sr. Olivella: D’acord. Molt bé, moltes gràcies.  
Bé. Parlant, seguint amb el tema, jo voldria fer tres... bé, el meu grup... voldria fer com a 
grup, ara sí com a grup, una sèrie de comentaris, així sense parlar a nivell personal per què 
jo penso que cada un avui s’ha manifestat realment com és i com es presenta davant la 
ciutadania, i penso que ha estat molt interessant ja, només que sigui aquest debat per què 
realment doncs la força que porta cada un a dintre, doncs avui l’ha treta i s’ha quedat 
tranquil i descansat. 
De tota manera, lo que s’ha dit aquí de la barreja d’entitats i de partits, la barreja de 
entitats i partits que avui s’ha parlat, que avui es feia aquí, doncs escolta’m, jo penso que 
estem en un país democràtic, és que escolta’m hi ha gent que es pensa que potser encara 
estem a altre època encara que es creu que és molt avançat. Vull dir, que estem en un 
lloc, on dona oportunitat a tothom, tothom té oportunitat de dir la seva, o no. I que 
nosaltres tenim un gran honor d’estar aquí, i evidentment que tenim un honor, però 
també tenim la obligació d’escoltar a tothom i  intentar ajudar fins al màxim, i aquesta és 
també la nostra obligació, de tota manera recordo per si algú que es creu que ho sap tot 
però que tampoc ho sap tot, en aquest ple hi ha hagut altres èpoques, vull dir en altre 
època hi havia el senyor Bonilla i llavors em sembla que es va presentar la plataforma de 
les canteres, a llavors de les canteres de l’altre legislatura o a l’altre, no ho sé, junt amb el 
Partit Socialista, i no sé si Iniciativa, no ho sé, això sí que no ho recordo, però sí que es va 
aturar, es va presentar una moció fa bastant de temps, que la vam aprovar unànimement, 
es recordar, no, senyor Bonilla, o sigui que la qüestió popular ja fa anys ja que existeix. O 
sigui que hi ha gent que s’informi bé, que hi ha gent d’aquí que es pensa que son els déus 
i senyors, fins i tot, bé, mare de déus i jesussos... vull dir, no tu, que no, que no... de 
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victimisme res, aquí son gent normal, gent que estem a un poble, per treballar al poble, 
sense cap xuleria i per anar a defensar el que cada un creu.  
Jo no em poso amb ningú, que no és cap tipus d’oportunisme avui, avui no s’ha fet cap 
tipus d’oportunisme, és simplement... que ens hem assabentat i ho haig de dir així, vull 
dir, ens vam assabentar al mes per Setmana Santa, ens vam assabentar que la Confraria 
desapareixia, no va ser que ens ho preguntessin, ho vam saber pel carrer, i això li vaig dir 
al alcalde. I si em permet senyor alcalde, li vaig dir personalment. I és la veritat, nosaltres 
no ens va dir ningú d’aquest ajuntament que això s’anava a terra, es va prendre una 
decisió, jo sempre he dit unilateralment, o sigui a nivell d’alcalde, però devia de ser a nivell 
de grup de govern, i aleshores el que es va intentar és buscar que es signés l’enderroc.  
Llavors, es clar, quan tu això te n’assabentes pel carrer i a fora del municipi, una persona 
que té un gran honor d’ocupar una cadira d’aquestes com ha dit algú d’aquí, ja veuràs tu, 
és com si et diguessin una altra paraula que no la puc dir aquí. Et sents defenestrat 
totalment, molt malament. I més quan tu creus, i això ho dic amb tota la sinceritat del 
món, i que es prengui com vulgui, fins em diuen capellà ara ja, no, m’és igual, digui’m el 
que vulguin, senyor alcalde... 
 
Sr. Sánchez: no t’ofengui això, a mi també m’ho diuen, no passa res. 
 
Sr. Olivella: Bé, doncs és igual. 
 
Sr. Sánchez: Benvingut al club, benvingut al club. 
 
Sr. Olivella: Exacte. Dons molt bé. Doncs el que si està clar és que nosaltres teníem clar 
que sempre aquesta Confraria la volíem defensar. Jo penso i ho he dit sempre, no mirem 
al passat, hem de mirar al futur, evidentment que s’han fet coses malament, i ho hem dit 
aquí, i a vegades s’ha tacat amb un, amb... bé, d’acord, però en aquest cas el que 
nosaltres preteníem era mantenir el que hi havia, o sigui el que sempre havíem dit que 
existia.  
O sigui a l’anterior legislatura el que es va poder fer i el que jo em sento responsable 
personalment, i parlo i personalitzo, però a nivell del meu grup polític, també es va 
aprovar i de tot el ple, dons es va... es parlava, al moment que s’havia de fer el Passeig 
Marítim, i això ja m’ho crec, m’entén, no és que m’ho inventi, ja m’ho crec, es va dir que 
la Confraria es conservava, dins d’aquell Passeig Marítim, i a la gent de Costes, se’ls havia 
presentat el projecte aquell... del projecte del Passeig Marítim amb la Confraria inclosa, i 
això s’havia negociat amb el senyor Galofré i amb una altra persona que hi havia allà, ara 
no recordo com es deia, eh, i es deia això és innegociable, i ells mai a la vida ens van dir 
que no es tirés endavant el passeig. Això una.  
L’altra, l’altra cosa és lo del Cinema Iris, el Cinema Iris es va quedar a l’altra legislatura 
arreglat que es signava, jo fins avui he portat la foto, però no la ensenyaré per què no us 
penseu que faci, vulgui fer altra vegada política, però la foto, hi era una foto de tots els 
grups polítics, està aquí dins, si algú té ganes de veure-la, de que es va signar que el 
Cinema Iris, es conservava, es feia un conveni per fer un centre cívic i que durant trenta 
anys, passava per tres anys a l’ajuntament, cosa que ara s’ha passat de trenta a cinquanta, 
que em sembla perfecte, ja li vaig dir a l’alcalde quan ens ho va comentar, o quan ho va 
dir, o ahir a portaveus, no, o ja fa més temps, no fa gaire dies  d’això però... que s’ha fet. 
El què, el què diu? No, doncs el que sigui.. si és que jo no vull cap tipus de polèmica, si és 
igual...  
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Sr. Sánchez: Diguéssim els seus arguments, vull dir... 
 
Sr. Olivella: Molt bé, aleshores quan es diu que si no s’ha volgut preservar, que si ets... 
mira escolta’m, jo penso que cada un ha tingut el seu... la seva línia i el que sí que 
realment nosaltres no ens considerem responsables d’aquesta escletxa que també s’ha dit 
aquí, per què la escletxa no la hem fet nosaltres, la escletxa no la hem creat nosaltres, la 
escletxa s’ha creat des del moment que s’ha dit que la Confraria s’enderrocava, i s’ha dit, 
com he dit abans quan s’ha sabut pel carrer, i quan ho vam preguntar al senyor alcalde, es 
va convocar a una de portaveus i ens va dir aquest és el projecte, bé, que va enderrocada 
la confraria, i ens va dir lo del vidre, i tot lo que hi havia... clar, com a representants que 
som d’aquesta taula tan important i de cadira tant important, elegits pel poble, doncs les 
coses van "sentar "molt malament, per què a més de cop i volta no et donen ni 
possibilitat d’opinar, aleshores vam manifestar que nosaltres no hi estàvem d’acord, i va 
ser així de clar, o sigui, però clar ja no hi podíem tirar enrere, i llavors és quan va venir 
d’un pel de que se signés i que es passés, però a mi, escolta’m la responsabilitat de que hi 
hagués signat la cessió de la Confraria per què s’enderroqués era de la Confraria, no 
meva, ni del grup polític que representava. Nosaltres hem seguit manifestant el mateix, i si 
alguna vegada he parlat o les moltes vegades que he parlat amb el patró major, sempre 
hem parlat cordialment i mai amb l’ànim de dir que això no es faci, sinó fer la reflexió que 
estic fent ara, això sí, per què penso que a sobre tenim dret de fer-ho, faltaria més.  
Aleshores cada un decideix, si allò ho ha de signar la Confraria, doncs la persona 
responsable haurà de rumiar-s’ho si ho fa o no ho fa, igual que l’Alcalde si decideix amb el 
seu grup tirar-ho a terra o tirar endavant aquest projecte, es decidirà, i nosaltres doncs els 
que ens pertoca.  
De tota manera podem aquí parlar hores i suposo que seguirem parlant moltes hores, jo 
només per acabar dir que el que nosaltres volem si tot està tan clar de que tornem a 
repetir, de que està tot protegit i tot està tan bé, doncs nosaltres el que fem és avançar la 
feina, avui demanem que s’avanci la feina, igual que per exemple, o sigui, ara amb 
l’aprovació provisional del Pla General, no, dieu, avui ens heu dit, de que això ja està 
protegit, no, per tant, que no es pot enderrocar, jo he entès això, no sé si ho entès bé, ja 
m’ho direu. Per tant, nosaltres el que demanem és avançar la feina amb això, no, igual 
que per exemple, també diu al Pla General que el pàrking aquell, amb el Conveni Segur, 
per exemple allà on heu posat, ja és nostre, aquell cartell tan maco i verd, gran, diu “ja és 
nostre”, doncs si mirem el Pla General també diu que fins que no s’aprovés, no es fes 
l’aprovació inicial o definitiva, o provisional... no, no... bé, però... 
(Parlen fora de micròfon). 
 
Sr. Sánchez: Vidal, Vidal... sisplau, sisplau, un moment. 
(Parlen fora de micròfon). 
Sr. Olivella: Bé, és igual, és igual, no....ei, és igual.... em deixeu acabar. Es que esteu dient 
coses que no.... 
 
Sr. Sánchez: No entrem... sisplau, sisplau. Vidal i Ramon, Vidal i Ramon. Quim i Ramon, 
sisplau deixeu acabar al Joan Olivella, la intervenció que està fent, que està parlant del que 
estem parlant, no barregem altres coses, sisplau. D’acord, acabi sisplau, senyor Olivella. 
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Sr. Olivella: Bé, aleshores, no, nosaltres diem que doncs si allà s’ha avançat, o es va 
avançar, potser ara sí que ja està provi... és igual, de tota manera allà es va avançar la 
cessió, per què l’estiu ja estava i no estava aprovat el Pla General, per tant s’ha avançat un 
ús, cosa que ens assembla perfecte, per què hem pogut aprofitar moltíssima gent, o sigui 
no és que ho critiquem, tornem-ho ha dit, però aquí s’ha fet, és un cas molt recent, en 
que s’ha fet un avançament, per tant nosaltres el que avui demanem també, que s’avanci 
aquesta feina amb la Confraria, i si avui sortíssim aquí tots dient, doncs mira escolta’m, lo 
que del Pla General, és lo que us estava diens abans, si tots ho tenim clar, doncs endavant. 
No cal, o... doncs si ja està tot protegit, s’avança, intentem declarar doncs tota la 
Confraria, bé cultural d’interès local.  
 
Sr. Sánchez: Moltes gràcies. PSC. Endavant. 
 
Sr. Ferré: Sí, jo crec que bé, el discurs que ha fet el ponent és una mica diferent del que ha 
fet després en el torn de rèplica, per tant ja m’ha generat dubtes de veure què és lo que 
estem discutint, per què clar, en el torn de ponència, ha explicat doncs que lo que 
pretenia la moció era doncs que es preservés l’edifici i que a més a més doncs és fes un 
museu al aire lliure, formés part d’aquest museu al aire lliure i que s’inclogués doncs tota 
la voluntat de fer un edifici nou que expliqués tota aquesta tradició marinera en l’edifici de 
la Confraria. En canvi en el torn de... sí, sí, sí... no, no, no, reformant, reformant l’edi... 
protegint l’edifici antic que s’incorporés tot lo que es vol fer dintre del nou edifici, de fer la 
museïtzació...  
(Parlen fora de micròfon). 
Escolta, deixeu-me acabar, home... es que acabo de començar, i ja m’esteu... ja m’esteu 
tallant.... 
 
Sr. Sánchez: deixeu, deixeu... va, va, endavant Ramon, endavant. Va, sisplau. 
 
Sr. Ferré: Bé, el que... com que m’ha quedat... no m’ha quedat clar si la ponència ja 
canviava lo que diu exactament la moció, jo en tot cas li explicaré detalladament els fets 
com han anat per què en funció de lo que diu la moció, quina és la nostra posició, i en tot 
cas, després lo que podem fer és discutir, el que vostè ha plantejat a la ponència, en tot 
cas, si és necessari que la Confraria tal qual amb l’edifici tal qual es converteixi o no en 
una mena de museu o de... bé, d’edifici que expliqui lo que és la tradició marinera, que 
això vostè ho ha dit. D’acord. 
Per tant, començant, l’edifici de la Confraria és una concessió administrativa que està en 
un terreny de domini públic, això és lo primer de tot. Això no ens hem d’oblidar, que és 
propietat de l’Estat, a més a més, per tant, ni l’Ajuntament és propietari del edifici, ni 
l’Ajuntament té la concessió, ni l’Ajuntament té la potestat de treure-la o d’extingir 
aquesta concessió. Per tant, l’Ajuntament aquí estem, expectants, simplement com a 
espectadors, i punt. Per tant és la Confraria en tot cas, la que té dret a renunciar o no a 
aquesta concessió, i és en tot cas l’Estat el que té dret a allargar-la o no la concessió. Això 
en primer lloc. 
És una concessió que ve de l’any 1916 que després s’ha anat transmetent a diferents... bé, 
doncs en diferents etapes, i al final ha resultat doncs que l’última transmissió que hi va 
haver al 1926, la Llei de Costes que va aparèixer l’any 88 va donar un termini de que totes 
aquestes concessions centenàries que venien donant-se doncs en el domini públic, va 
donar un termini de trenta anys per la seva extinció, per tant la concessió segons la Llei de 
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Costes acaba al 2018, això també és una dada important, per què al 2018 doncs queden 
pràcticament com aquell que diu vuit anys, set i pico, per tant, també és una dada a tenir 
en compte.  
Què ha fet aquest govern? Aquest govern quan va protegir la maquinilla, la màquina 
d’arrossegament com ha dit el Carles Rion, per ser més correcte, bé “d’arrastrament”, no, 
el que fa és preservar que en aquell lloc hi hagi com a mínim un espai que protegeixi 
aquella Maquinilla, per què evidentment quan es cataloga i es protegeix la Maquinilla, el 
que es garanteix és que com a mínim aquella Maquinilla tingui un aixopluc, cosa que 
abans, sense catalogar la Maquinilla i sense catalogar l’edifici tal com estava en l’anterior 
legislatura no succeïa, per tant l’equip de govern catalogant la Maquinilla, no preserva 
l’edifici de la Confraria, però sí que preserva l’emplaçament de la Maquinilla, i això és 
important.  
Què fa més l’equip de govern? L’equip de govern el 25 de setembre del 2008, es a dir fa 
més de dos anys, va tramitar i va aprovar un catàleg i pla especial de protecció del 
patrimoni, en que apareixia la fitxa doncs la Confraria de Pescadors, i a més a més ja es 
deia que aquests elements que estarien catalogats passarien a formar part como dabecils, 
protegits, per tant com a bé d’interès cultural local, i ja amb la seva aprovació d’aquest 
catàleg. Més tard, aquest catàleg evidentment seria absorbit pel POUM i aquesta 
catalogació debecil  es manté amb l’aprovació del POUM, es a dir, ja s’agafa un camí en 
que aquest tren que va a catalogar la confraria de pescadors tal qual, com a bé, la part 
interessant que després en tot cas explicaré, doncs ja és un camí que està iniciat i que està 
a punt, a punt de ser acabat, per què amb l’aprovació definitiva del POUM, és l’últim pas 
per catalogar la Confraria de pescador com a vecil , per tant ara no tornarem enrere, vull 
dir, ara no ens demanin que tornem a iniciar el tràmit de fer un becil, per què és que ja 
estem a punt d’aconseguir-ho, queda poc, queda molt poc, és com si agaféssim l’AVE 
aquí a Perafort per anar a Madrid, i ja estiguéssim a punt d’arribar a Madrid, i ara 
diguéssim escolti torni a agafar l’AVE a Perafort, home no, ja estem a punt d’arribar a 
Madrid, per tant, ja queda poc, acabem-ho, acabem-ho... i això és lo que avui intentaré 
explicar.  
No volem duplicar un altre procediment administratiu, per tant no podem aprovar aquesta 
moció per què es com dir, torni a Perafort, home no, si ja vaig sortir de Perafort, ja fa dos 
anys que vaig sortir de Perafort, per tant ara que estic arribant a Madrid, no em digui que 
torni a anar a Perafort, per tant no té sentit aquesta moció, a nivell administratiu.  
Què diu el catàleg i Pla Especial de Protecció del Patrimoni? Que és també lo que després 
recull el POUM, diu que es protegeix la volumetria i l’estructura del edifici, així com les 
dues portes d’accés o dues obertures d’accés a la façana principal, per què son les dues 
úniques obertures que tenia l’edifici original, vull dir, per tant, és l’única cosa que es 
protegeix en aquesta fitxa, la volumetria i la estructura del edifici, i això ho va aprovar 
l’equip de govern, ja estem a favor de protegir i salvaguardar l’edifici. L’equip de govern 
mai ha volgut enderrocar l’edifici, l’ha volgut protegir, i això que quedi clar, per què si hi 
ha hagut gent que ha intentat dir, que l’equip de govern era qui volia enderrocar la 
confraria i els altres qui els volien salvar, van totalment equivocats, totalment equivocats.  
Fa mes de dos anys que l’equip de govern, va aprovar en un ple, preservar i salvaguardar 
la Confraria de Pescadors.  
Què ha passat després? Què ha passat desprès? El tres de març del 2009, es a dir, això 
que ha dit que per Setmana Santa es va assabentar que s’enderrocava la Confraria, el tres 
de març de 2009 hi va haver l’informe de Medi Ambient, d’aquest catàleg de protecció 
del patrimoni. Evidentment, que no, no renunciava el Ministeri de Costes, en aquest cas el 
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Ministeri de Foment, perdó, de Medi Ambient, no deia que aquesta... que aquest edifici 
no es podia catalogar com a becil, per què això és una competència municipal, catalogar-
ho com a becil, i l’Ajuntament ja ho va proposar catalogar-ho com a becil aprovant el 
catàleg.  
Per tant Costes no impedeix, no impedeix catalogar-ho com a becil, però sí que diu una 
cosa molt important i que jo crec que no s’ho han mirat bé, i que no s’han llegit, per què 
al informe diu que es remet a una transitòria que hi ha a la Llei de Costes, i aquella Llei, i 
aquella Llei de Costes, aquella transitòria concretament diu que aquest edifici no hi ha 
problema en catalogar-ho, però com que és una concessió anterior a la Llei de Costes, un 
cop acabi s’ha d’enderrocar. Això és lo que diu l’informe de Medi Ambient. L’informe de 
Medi Ambient diu, que vostè pot catalogar, vostè pot catalogar l’edifici, però al 2018 a 
terra, això és lo que diu l’informe de Medi Ambient, no l’equip de govern, eh, no l’equip 
de govern.  
Ja he dit abans que estem aquí com a simples espectadors, per què estem entre dos 
postures, que uns tenen la concessió que és la Confraria de Pescadors i els altres son els 
que la treuen i la donen, que és el Ministeri de Medi Ambient, l’Ajuntament està aquí 
simplement d’espectador, no podem actuar, d’acord. Per tant, si el Ministeri de Medi 
Ambient ens diu, que encara que ho cataloguem, que encara que ho preservem, que 
encarar que vulguem fer allò monument el que sigui, al 2018 ha d’anar a terra, 
evidentment, nosaltres hem de pensar i intentar i buscar formules per garantir que aquell 
emplaçament, que aquella memòria històrica que té l’edifici i que té tot lo que hi ha 
darrera l’edifici i pròpiament també la Maquinilla, que aquesta sí que ja està catalogada 
com a bé d’interès cultural es preservi, i és aquí en aquest moment quan fem un dibuix, 
un dibuix per què no és ni projecte, ni tan sols ha estat aprovada aquest projecte, és un 
dibuix on plantegem un edifici nou, però quan es planteja un edifici nou? Un cop aquesta 
concessió que té la Confraria, s’hagi renunciat, o s’hagi extingit, per què aquesta era una 
de les condicions que el Ministeri de Medi Ambient per fer el passeig, d’acord. Es a dir, el 
Ministeri de Medi Ambient, quan nosaltres plantegem de fer el Passeig Marítim ens 
demana tres coses: una, que solventem la concessió de la terrassa del Miramar, la terrassa 
que hi ha del Hotel Miramar, evidentment, doncs ens posem a negociar amb els del Hotel 
Miramar, i aconseguim una solució satisfactòria per totes les parts, i aconseguim que 
l’Hotel Miramar renunciï a la concessió que té fins al 2018, això és lo que aconsegueix 
aquest equip de govern, però simplement a petició del Ministeri de Medi Ambient, no per 
voluntat del equip de govern, sinó a petició del Ministeri de Medi Ambient; també cedim 
els sis metres que té de servitud de pas el passeig, també a petició del Ministeri de Medi 
Ambient, i que més fem negociem amb la Confraria de Pescadors si poden renunciar a la 
concessió que tenen fins al 2018, això és el que negociem nosaltres, evidentment que 
nosaltres no volem que s’enderroqui, la volem preservar, per què la tenim en el catàleg, 
però el Ministeri de Medi Ambient, allò va a terra encara que ho cataloguem. Per tant, per 
molt que ho cataloguem, no servirà de res, nosaltres estem intentant buscar una solució, 
una solució per preservar aquesta memòria històrica i per preservar doncs l’emplaçament 
com a Confraria, cosa que si no tinguéssim catalogada la Maquinilla, seria impossible, 
seria impossible. 
Per tant, aquest equip de govern ha fet molt bé els deures i ara en tot cas, en tot cas, lo 
que es pot fer es estudiar al màxim si aquell edifici que es planteja per poder protegir la 
Maquinilla, pot també ser compatible amb lo que posa el catàleg de preserva la volumetria 
i l’estructura de l’edifici. I això és en tot cas, lo que ens queda per explorar, eh, jo crec que 
és possible tenir, bé, doncs que en aquest cas és possible conservar lo que és la volumetria 
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i l’estructura del edifici que hem protegit i que estem intentant catalogar, segurament és 
possible compatibilitzar-ho amb voler fer aquest edifici per poder explicar aquest passeig, 
o aquest museu de lo que era la tradició marinera. 
A mi, després de tot el procés, jo crec que ha quedat suficientment explicat, doncs que 
l’equip de govern sempre ha intentat preservar aquest edifici, i ha sigut el Ministeri de 
Medi Ambient, el que ha dit, encara que ho preserveu, això va a terra el 2018, per tant 
nosaltres hem hagut de reaccionar amb aquesta... amb aquesta proposta que feia 
l’informe de Medi Ambient, i l’informe de Medi Ambient ja li he dit, fa més d’un any i mig 
que està fet, eh, l’informe de Medi Ambient, per tant ja fa més d’un any i mi que ho 
sabem, que el Medi Ambient ens ha dit que la Confraria al 2018 serà enderrocada 
igualment si la cataloguem com si no.  
Què ha fet l’equip de govern? L’equip de govern va tramitar el projecte del Passeig 
Marítim, i el va enviar a Costes, i Costes l’ha exposat al públic, no l’ha aprovat, l’ha 
exposat al públic, i això és lo que ha fet Costes, i ho va fer concretament el 24 de 
desembre de l’any passat, o sigui gairebé fa un any que es va exposar al públic. S’ha dit 
també, si hi havien els diners, o si no hi havia els diners, miri, el tràmit que té aquest 
projecte no és que l’Estat reserva els diners per fer el passeig, sinó que l’Estat té una 
assignació per cada una de les demarcacions de costes de tot l’Estat, una assignació anual 
en els pressuposts del Estat, que aquesta demarcació, en aquest cas la de Tarragona, pot 
destinar al projecte que cregui necessari, i això passa cada any, per tant cada any hi ha 
diners per fer el passeig, si la demarcació de costes de Tarragona vol. Per tant és 
independent el tràmit d’exposició al públic, d’aprovació del projecte, un cop aprovat 
aquest projecte definitivament sí que aquells diners s’han de reservar de la demarcació de 
Tarragona, per tant si acaba aquesta exposició al públic, si aconseguim que tot el que ens 
ha demanat costes, que és aconseguim la renúncia de la concessió de la Terrassa del 
Miramar; aconseguim la cessió dels sis metres de passeig, de la franja sis metres de 
passeig, que ells tenen una servitud de pas, que els hi cedim, això ja ho hem fet; només 
ens queda que la Confraria anticipi, anticipi l’extinció de la concessió que té de la 
Confraria per tal de que costes complim amb els tres requeriments que ens ha posat 
costes, per tant només ens queda aquest pas, per què el Passeig Marítim s’aprovi 
definitivament el projecte i hagin els diners consignats per què tenen obligació de posar-
los un cop s’aprova definitivament aquest projecte, i a més a més doncs s’executi per part 
del Ministeri.  
Que més s’ha dit? Jo tenia quatre preguntes avui, per fer. Una era, si Convergència i Unió, 
bé, primer, abans de fer una prec... com que he dit que el ponent havia explicat una cosa 
que no semblava ben bé lo que deia a la moció literalment, per què la moció literal deia 
que es tramités el becil la Confraria, l’edifici de la Confraria es tramités com a protecció un 
becil, ja he dit que això ja ho estàvem fent, en la seva exposició  ha dit una cosa diferent, 
no ha parlat de catalogar-ho com a becil, per tant a mi m’agradaria saber al final, què diu 
la moció i si tots els grups i entitats que ho recolzen estan d’acord en tot cas amb la 
ponència que ha fet el ponent, per què a mi se m’han acudit varies preguntes, abans de la 
seva intervenció, com era la primera, si Convergència i Unió i tots els ponents estaven a 
favor de destinar l’edifici a un ús d’interès públic, tothom el que ha signat aquesta moció 
està a favor de destinar l’edifici a un ús d’interès públic? Tothom? Aquesta és la primera 
pregunta. A mi amb la ponència m’ha quedat clar que sí. Jo en tot cas voldria saber si la 
resta de... també de gent que s’ha adherit a la moció estan a favor de destinar l’edifici a 
un ús d’interès públic. D’acord?  
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Una altra pregunta, és si aquest interès públic pot ser un museu del mar? Un museu del 
mar o un centre d’interpretació de la tradició marinera? O un centre d’interpretació, be de 
la història que té el barri de la platja vers la pesca? Vull dir, amb això també estaríeu 
d’acord? A mi m’ha quedat clar, o almenys he intentat interpretar que el ponent ha dit 
que sí, no per què una cosa és lo que diu la moció, una cosa és lo que diu la moció, i 
després una altra cosa és la explicació que ha fet el ponen, eh, ja ho he dit. La moció no 
ho diu tot això, la moció això no ho posa, per tant son preguntes que jo me he fet abans i 
voldria saber en tot cas, els que han signat la moció, tant els partits polítics com les 
entitats, si aquestes dues preguntes que el ponent a mi m’ha semblat que deia clarament 
que sí, també hi estan a favor?. Per mi és important saber això. 
Hi ha una tercera pregunta que també m’he fet, i és si la Confraria també està disposada 
a què l’ús de l’edifici sigui públic, preservant-lo clar, evidentment? També és una pregunta 
que m’he fet, si es preservés l’edifici, demà mateix renunciarien a la concessió que tenen 
per què si fes un museu del mar? Aquesta és una pregunta que també m’he fet, i també 
m’agradaria que em responguéssiu. No sé si el ponent, o qui sigui em pot respondre, en 
tot cas m’imagino que a precs i preguntes, després del ple, doncs també pot respondre el 
patró major que està avui aquí present. 
I bé, la pregunta definitiva és això, és si es podria anticipar aquesta extinció de la concessió 
actual de la confraria, preservant els elements protegits de l’edifici, es a dir, la volumetria i 
l’estructura i les dos obertures de la façana. Si es preserves tot això, demà mateix 
s’anticiparia l’extinció de la concessió, d’aquesta que té la confraria per aquest edifici, 
garantint que aquest edifici es destinés a un ús públic, i en concretament ja anticipant-nos 
més a museu del mar.  
Aquestes son preguntes que m’he fet jo i que m’agradaria que avui com que la ponència 
ha derivat no tant a la catalogació pròpiament de becil, sinó més aviat ha derivat que hem 
fem d’aquell edifici?, no, per què bàsicament la ponència parlava més de a veure si ens 
posem d’acord a què fem d’aquell edifici que no en el propi redactat de la moció, que 
deia estrictament, i demanava estrictament que es catalogués com a becil, jo com que ja 
he explicat que lo de becil, ja ho estem fent i estem arribant al final del procés, no té sentit 
que tornem a començar, i per tant no podem votar a favor, de lo que diu estrictament la 
moció, però com que s’ha obert aquesta porta, de què a veure que fem amb aquest 
edifici, doncs home potser que en parlem... potser que en parlem, i aquestes preguntes 
que jo hem faig i que m’interessaria molt saber i no només a mi sinó a l’equip de govern, 
ens interessaria molt saber si Convergència i Unió, si el Partit Popular, si el senyor Josep 
Parera, si totes les entitats i Partits Polítics que s’han adherit a la moció estan a favor de 
destinar l’edifici, preservant-lo en els criteris que diu el catàleg, preservant-lo com a ús 
d’interès públic, i concretament com a museu del mar, per tant, a mi m’agradaria saber-
ho, i això és la pregunta que els hi llanço, i espero que amb el torn de debat, doncs es 
pugui aclarir. 
 
Sr. Sánchez: Sí, jo a veure, he estat pensat una miqueta que a través de les intervencions 
que hi ha hagut... pugeu una miqueta la megafonia sisplau... sí, sí, sí, ara gràcies, que 
amb el torn d’intervencions que hi ha hagut, fins aquí, eh, fins aquí, he donat doncs la 
importància que té la moció, que té el tema, jo demanaria, sabeu que això a vegades 
passa, de forma excepcional, passa de demanar de fer un recés d’uns minuts per tal 
convocaria ara mateix a baix a alcaldia a les persones que han intervingut, es a dir al 
senyor Parera, l’Olga Elvira en representació del Partit Popular, el Angel, el Carles Rion, i 
Convergència i Unió, el senyor Joan Olivella, el Ramon Ferré, per tal de buscar una 
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transacció a la moció, en ares de buscar un acord que adongui satisfacció a tothom, que 
adongui satisfacció a tothom i que poguéssim doncs d’alguna forma arribar a un acord 
d’aquest tema que el considerem que és molt important, per tant jo us demanaria si no hi 
teniu cap inconvenient, fer aquest recés d’aquests cinc minuts, que em parléssim un 
moment i tornem a pujar al ple, i acabem aquesta... aquest punt de l’ordre del dia. Us 
assembla bé? Sí, doncs va. 
No, no, ara aquí hem de decidir políticament el què, gràcies. 
 
 
Després d’una àmplia deliberació el senyor Alcalde proposa fer un recés per poder arribar 
a algun acord.   Els portaveus es reuneixen a l’Alcaldia i després d’una reflexió  es reinicia 
el Ple i s’acorda: 
 
1.- La millora del passeig marítim amb el museu a l’aire lliure junt amb l’edifici de la 
Confraria  
 
2.-Salvar l’edifici de la confraria de tal manera que sigui compatible amb el passeig d’ús 
públic. 
 
3.- Donar informació permanent a la resta de representants de la moció i més 
concretament a la Confraria.   
 
4.- Crear una comissió dels representants de la corporació amb la presidència del senyor 
Jordi Sànchez Solsona: 
 
 

5.5.5.5.----    DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEDONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEDONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLEDONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES DES DEL DARRER PLE    
 
El Sr. Alcalde-President, dóna compte a la corporació de les resolucions adoptades, que 
són del Decret núm.3001 al 3400, donant compliment al que estableix l’article 42 del 
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les  Corporacions Locals, 
aprovat per R.D. 2568/86, de 28 de novembre , perquè els Regidors en tinguin 
coneixement i quedin assabentats. 
 
El Ple de la corporació per unanimitat acorda quedar-ne assabentats. 

    
6.6.6.6.----    DONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALDONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALDONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCALDONAR COMPTE DE LES ACTES DE JUNTA DE GOVERN LOCAL    
 
El senyor Alcalde dóna compte a la corporació de les actes de la Junta de Govern Local 
números 34, 35, 36 i 37 de dates 25 d’agost de 2010 i 1, 8 i 15 de setembre de 2010, 
perquè els regidors en tinguin coneixement i quedin assabentats. 
 
El Ple de la corporació per unanimitat acorda quedar-ne assabentats. 
    
    
7.7.7.7.----    PRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTESPRECS I PREGUNTES    
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I sense d'altres assumptes a tractar, el president aixeca la sessió a les 12:41 , i dóna l'acte 
per acabat, del qual jo, com a secretari/ària en dono fe. 
  
 
 


